
YENİLENEBİLİR enerji alanına
yatırım yapan Yunusemre

Belediyesi, Karaahmetli Ma-
hallesinde kurduğu Güneş Enerji
Santrali (GES)'ni hizmete alıyor. 75
bin metrekare alanda kurulan
güneş enerji santralinde 4
megawattlık enerji üretimi gerçek-
leştirilecek. 8 bin 624 adet po-
likristal panelin enerji üretimi için
gün saydığı santralde ayrıca
Türkiye'de tek olarak 20 milyon TL
Katma Değer Vergisi (KDV)
muafiyeti alındı. 113 milyon liraya
mal olan GES'te belediye tükete-
ceği elektriğe ücret ödemezken
aynı zamanda aylık 2 milyon 500
bin lira kazanacak. 

AYLIK 2 MİLYON 500 BİN LİRA GELİR

DEMİRCİ’DE bir üretici 35 dönüm
arazide yetiştirdiği Japon eriğini Al-

manya’ya ihraç ediyor. İlçeye bağlı Ay-
vaalan mahallesinde 11 yıl önce 35
dönüm araziye diktiği 2 Bin 500 adet
Japon eriğinin hasadına başlandı. 15
yıldır tarım üzerine 250 dönüm
arazide Japon eriği, kiraz, ayva ve
zeytin üreticiliği yapan Fatih Atalay
ürettiği ürünleri iç piyasada ulusal
marketlerin yanı sıra yurtdışına da
ihraç ediyor. Devlet Su İşleri tarafın-
dan Ayvaalan mahallesine yapılan
barajdan sağladığı suyu, modern su-
lama sistemleriyle tarlasındaki verimi
arttıran Atalay, 2 bin 500 ağaçtan yak-
laşık 90 ton Japon eriği hasat edecek.
250 arazisinde ürettiği ürünlerin yanı
sıra Fatih Atalay hasat döneminde Ay-
vaalan mahallesi başta olmak üzere
çevre mahallelerden 40 kişiye de se-
zonluk istihdam sağlıyor.

90 TON JAPON ERİĞİ HASAT EDİLECEK
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Sürdürülebilir enerji üretimine Yunusemre Belediyesi de katılıyor
Karaahmetli Mahallesi'nde kurulan Güneş Enerji Santrali faaliyete geçiyor

YUNUSEMRE ENERJiSiNi 
4 megawattlık enerji üretiminin
sağlanacağı santral hizmete
girdiğinde belediye kullandığı
elektriği güneşten üretirken;
aynı zamanda aylık 2 milyon 500
bin TL kazanacak. Çalışmalarda
sona gelindiğini belirten
Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban, “Doğa dostu 
sistem sayesinde bütçemizi ve
ilçemizi inşallah çok daha güçlü
bir hale getireceğiz” dedi.

GUNEŞTEN URETECEK   

Starlink uyduları 
Manisa semalarında

ELON MUSK’IN

MANİSA semalarında
saat 22.15 sıralarında

görülen Starlink uyduları
heyecana neden oldu.
Gökyüzünde tek sıra
halinde geçen uyduları
vatandaşlar ilgiyle izledi.
Manisa'nın eteklerine ku-
rulduğu Spil Dağı Milli
Parkı'ndan bir vatandaş
tarafından cep telefonu
ile çekilen görüntü, şehrin
ışıklarıyla uyduları aynı
karede buluşturdu. 

Demirci’de üretilen Japon eriği
Almanya’ya ihraç ediliyor Çiçekçi cinayetinin

sebebi belli oldu! 

Borçlu olduğu çiçekçi
siparişini götürmeyince
üzerine kurşun yağdırdı 

MANİSA'NIN Soma ilçesinde
dükkanına araçla gelen şah-

sın silahlı saldırısı sonucu
öldürülen çiçekçi cinayetinin se-
bebi ortaya çıktı. Güvenlik kam-
eraları tarafından saniye saniye
kaydedilen olayda Alper G.'nin,
borcunu ödemediği için kendi-
sine çiçek göndermeyen çiçekçi
esnafı İsmail Yalçın'ı araların-
daki husumet nedeniyle
öldürdüğü öğrenildi. 

Kula Belediye Meclisi 34 milyonluk
SGK borcu için taşınmazları satacak 

KULA Belediye Meclisi
Ağustos ayı olağan

toplantısında geçmişten
gelen 34 milyon 26 bin 287
TL’lik SGK borcunun öden-
mesi için belediyeye ait
taşınmazın satılması konu-
sunun görüşüldüğü madde
Cumhur İttifakı Grubunun ret
oyuna karşı, CHP Grubunun
9 kabul oyu ile oy çoklu-
ğuyla kabul edildi. 

Müdür Aktaş şehitlerimizi unutmuyor
MANİSA İl Emniyet Müdürü Fahri
Aktaş, Polis Eşleri Derneği Manisa

Şubesi Başkanı Sayın Nuray Aktaş,
Akhisar İlçe Emniyet Müdürü Turgut
Coşkun ve eşi Ayşe Coşkun ile birlikte

22 Mayıs 1992'de İzmir ilinde görevli bu-
lunduğu aracın trafik kazasına karışma-
sı sonucu şehit olan kahraman polisimiz
Cevdet Şahin’in eşi Fatma Şahin’i
Akhisar’daki evinde ziyaret etti.
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Elon Musk’ın uzay ve

uydu şirketi SpaceX’e ait Star-

link uyduları, Manisa semala-

rında heyecana neden oldu.  

Manisa semalarında saat

22.15 sıralarında görülen Star-

link uyduları heyecana neden

oldu. Gökyüzünde tek sıra ha-

linde geçen uyduları vatandaş-

lar ilgiyle izledi. Manisa'nın

eteklerine kurulduğu Spil Dağı

Milli Parkı'ndan bir vatandaş

tarafından cep telefonu ile çeki-

len görüntü, şehrin ışıklarıyla

uyduları aynı karede buluş-

turdu. 

Starlink projesi, Elon

Musk’ın şirketi SpaceX tarafın-

dan dünya genelinde genişbant

internet erişimi sağlamak ama-

cıyla başlatılmıştı. Uzaya gön-

derilen binlerce uydu, dünya

yörüngesinde düzenli geçişle-

riyle dikkat çekiyor. iha

Elon Musk’ın Starlink uyduları
Manisa semalarında görüldü   
Elon Musk’ın Starlink uyduları
Manisa semalarında görüldü   

Salihli Belediyesi Park ve

Bahçeler Müdürlüğü'ne bağlı

ekipler, şehir genelindeki çevre

düzenleme çalışmalarına aralık-

sız devam ediyor. Salihli Bele-

diyesi’ne bağlı ekipler, şehrin

birçok noktasında mevsimlik

çiçek dikimi ve bakım çalış-

malarını titizlikle sürdürüyor.

Belediye yetkilileri, çiçekle-

rin ve ağaçların Salihli'yi daha

güzel ve yaşanabilir bir yer ha-

line getirdiğini belirterek, "Çi-

çekleriyle, ağaçlarıyla, yeşiliyle

daha güzel bir Salihli için çalı-

şıyoruz" ifadelerini kullandı.

Çalışmalar kapsamında,

parklar, meydanlar ve yol ke-

narları başta olmak üzere bir-

çok alanda mevsimlik çiçekler

dikildi. Şehirdeki yeşil alanların

korunması ve estetik bir görü-

nüme kavuşturulması ama-

cıyla düzenli olarak yapılan bu

çalışmalar, Salihli halkı tarafın-

dan memnuniyetle karşılanı-

yor. haber Merkezi 

Çevre düzenleme çalışmaları devam ediyor 



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 239 28 84

ŞENKAL ECZANESİ 
0236 231 10 07

İLK UMUT ECZANESİ 

CUMHURİYET ECZANESİ

0543 461 41 07

0236 250 50 45

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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ÇAĞRI ECZANESİ
1543 - Osmanlı Orduları Estergon Kalesi'ni fethetti.
1675 - Greenwich Gözlemevi Londra'da kuruldu.
1680 - New Mexico'da Pueblo İsyanı başladı.
1792 - Fransız Devrimi: Tuileries Sarayı yağmalandı, XVI. Louis tutuklandı.
1809 - Ekvador'un başkenti Quito, İspanyol İmparatorluğu'ndan bağımsızlığını ilan etti.
1821 - Missouri, ABD'nin 24. eyaleti oldu.
1856 - Louisiana'da kasırgadan yaklaşık 300 kişi öldü.
1876 - Padişah V. Murat akli dengesini yitirdiği gerekçesiyle tahttan indirildi.
1893 - Rudolf Diesel'in ilk dizel aracı kullanıma girdi.
2000 - Dünya nüfusu 6 milyara ulaştı.
2001 - Enerji, Sanayi ve Maden Kamu Emekçileri Sendikası kuruldu.
2003 - Birleşik Krallık'ın Kent şehrinde rekor sıcaklık: 38.5°C.

GÜNÜN OLAYI

Borçlu olduğu çiçekçi siparişini götürmeyince kurşun yağdırdı 

Çiçekçi cinayetinin sebebi belli oldu 
MANİSA'NIN Soma ilçe-

sinde dükkanına araçla gelen
şahsın silahlı saldırısı sonucu
öldürülen çiçekçi cinayetinin
sebebi ortaya çıktı. Güvenlik
kameraları tarafından saniye
saniye kaydedilen olayda Alper
G.'nin, borcunu ödemediği için
kendisine çiçek göndermeyen
çiçekçi esnafı İsmail Yalçın'ı
aralarındaki husumet nedeniyle
öldürdüğü öğrenildi. 

Olay, 5 Ağustos günü Ma-
nisa'nın Soma ilçesi Gazi
Osman Paşa Caddesinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye
göre ilçede çiçekçilik yapan İs-
mail Yalçın (40), dükkanın
önünde beklerken aralarında
husumet bulunan büfe işletme-
cisi Alper G.'nin (44) silahlı sal-
dırısına uğradı. Alper G.'nin
tabancasından çıkan kurşun-
larla yığılan Yalçın, silah sesle-
rini duyan çevredekilerin ihbarı
üzerine gelen sağlık ekiplerince

Soma Devlet Hastanesi'ne kal-
dırıldı. Yalçın, doktorların mü-
dahalesine rağmen
kurtarılamadı. Olayın ardından
kaçan Alper G., polis tarafından
yakalanıp, gözaltına alındı.
Alper G., işlemlerinin ardından
sevk edildiği adliyede çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı. Yal-
çın'ın cenazesi, dün ikindi na-
mazını müteakip Park Altı
Camisi'nde kılınan namazın ar-
dından belediye mezarlığında
toprağa verildi. 

"SENİNLE 
HESAPLAŞACAĞIZ" 
DEMİŞ 
Devam eden soruşturma

kapsamında cinayetin sebebi
de ortaya çıktı. İddiaya göre;
Alper G., müşterisi olduğu Yal-
çın'a, aldığı çiçeklerin parasını
ödemedi. Alper G. olaydan bir
gün önce tekrar Yalçın'dan
çiçek sipariş etti ancak siparişi
kendisine gönderilmedi. Bunun
üzerine dükkana gelen Alper
G., Yalçın'a siparişinin neden

gönderilmediğini sordu. Yalçın
da Alper G.'ye

bor-

cunu
hatırlatıp, sipa-

rişi borcunu ödediğinde gönde-
receğini söyledi. İkili arasında
borç nedeniyle tartışma çıktı.
Tartışma kavgaya dönüşürken,
ikiliyi çevredeki esnaf ayırdı.
Çıkan tartışmanın ardından
Alper G. iddiaya göre "Seninle
hesaplaşacağız" dedikten
sonra dükkandan ayrıldı. 

Tartışmanın ertesi günü

Alper G.'nin otomobiliyle sü-
rekli dükkanının önünden geç-
mesi üzerine durumdan
şüphelenen Yalçın, kendisi gibi
çiçekçilik yapan ağabeyi Meh-
met Yalçın'ı (44) iş yerine ça-
ğırdı. Ağabey Mehmet Yalçın'ın
olay yerine gelmesiyle beraber
saldırı gerçekleşti. Bulunduğu
araçtan çiçekçi esnafı İsmail
Yalçın'a kurşun yağdıran Alper
G. olay yerinden kaçarken Yal-
çın kanlar içinde yere yığıldı.
Kardeşinin vurulduğunu gören
Mehmet Yalçın da otomobille
kaçan Alper G.'nin arkasından
kurşun yağdırdı. Kaçan Alper
G. polis ekiplerince yakalana-
rak gözaltına alınırken çıkarıl-
dığı mahkemece tutuklanarak
cezaevine gönderildi. 

Öte yandan kardeşinin vu-
rulduğunu gören ağabeyi Meh-
met Yalçın, Alper G.'nin
otomobiline ateş ettiğini belir-
lenmesi sonrası gözaltına alına-

rak tutuklandı. 
ÇATIŞMA ANI GÜVENLİK
KAMERASINDA
Manisa'nın Soma ilçesinde

çiçekçi İsmail Yalçın'ın, iş yeri-
nin önünde öldürüldüğü anların
güvenlik kamerası görüntüleri
ortaya çıktı. Görüntülerde İs-
mail Yalçın'ın, dükkanın önüne
otomobille gelen Alper G.'yi
görüp dışarı çıktığı, bu sırada
da belindeki tabancasını çıka-
rıp, park halindeki bir otomobili
kendisine siper edinip, ateş et-
mesi yer aldı. Otomobilin sağ
koltuğunda oturan Alper G.'nin
de karşılık vermesi üzerine
çıkan çatışmada İsmail Yal-
çın'ın göğsünden vurulduğu
görülüyor. Alper G., yanındaki
kişiyle aracı hareket ettirerek
uzaklaşacakları sırada Yalçın'ın
ağabeyi Mehmet Yalçın'ın da
tabancasını çıkarıp, arkaların-
dan ateş etmesi de görüntü-
lerde yer aldı. İHA

Ova yollarındaki bakım
çalışmaları tamamladı

GÖLMARMARA Beledi-
yesi, Ova yollarındaki düzen-
leme ve bakım çalışmalarını
tamamladı.

Gölmarmara Belediyesi,
ilçe genelindeki ova yollarında
düzenleme, bakım ve onarım
çalışmalarını başarıyla tamam-
ladı. Üreticilerimizin tarla ve
bahçelerine ulaşımda sıkça
kullandığı bu yollar, şimdi as-

faltlama çalışmalarına hazırla-
nıyor.

Belediye, çiftçilerimizin iş-
lerini kolaylaştırmak ve ulaşımı
daha güvenli hale getirmek
amacıyla başlattığı bu çalış-
malarda bir adım daha atmış
bulunuyor. Önümüzdeki sü-
reçte, ova yollarının asfaltlama
çalışmaları hızla devam ede-
cek. Haber Merkezi 

Hacıveliler Mahallesi'ne 
yeni park alanı yapıldı

GÖLMARMARA Beledi-
yesi, Hacıveliler Mahallesi’ne
yeni bir park alanı kazandırdı.

Gölmarmara Belediyesi, il-
çedeki yeşil alan ve park çalış-
malarına bir yenisini ekledi.
Çocukların ve mahalle sakinle-
rinin keyifle vakit geçirebileceği
bu park, modern oyun alanları
ve dinlenme bölgeleriyle dikkat

çekiyor. Belediye, ilçemiz gene-
linde yeşil alanların artırılması
ve park çalışmalarının aralıksız
sürdürüleceğini belirtti. "Ço-
cuklarımız her şeyin en iyisini
hak ediyor," diyen belediye yet-
kilileri, ilçenin yaşam kalitesini
yükseltmek için çalışmalara
devam edeceklerini ifade etti.
Haber Merkezi 

Motosikletlilere ceza yağdı   
MANİSA İl Emniyet Müdür-

lüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü ve ilçe trafik denet-
leme büro amirlikleri tarafından
8 Ağustos Perşembe günü 29
ekip 53 personel ile gerçekleş-
tirilen motosiklet denetimi so-
nucunda; 943 araç ve
sürücüsü kontrol edilirken, ku-
surlu görülen 341 araç ve sürü-
cüsüne toplam 1 milyon 40 bin
433 TL idari para cezası uygu-

landığı ve 39 aracın da trafikten
men edildiği bildirildi.  



Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR
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MANİSA’NIN Alaşehir ilçe-
sinde, 26 Temmuz’da patlayan
su borusunun onarılmaması
nedeniyle Ortahan Sokak’taki
su akıntısı devam ediyor. Ma-
hallelinin defalarca yaptığı çağ-
rılara rağmen yetkililer sorunu
çözmedi.

Manisa’nın Alaşehir ilçesine
bağlı Hacıaliler Mahallesi’ndeki
Ortahan Sokak, 26 Temmuz’da
meydana gelen su borusu pat-
lağının ardından adeta bir gö-
lete dönüştü.  WhatsApp İhbar
Hattımıza ulaşan mahalle sa-
kinleri, patlayan borunun ona-
rılması için Manisa Su ve
Kanalizasyon İdaresi (MASKİ)

185 hattına çok sayıda ihbar
telefonu açtı.  Ancak, bu uyarı-
lara rağmen suyun akışı 15

gündür kesilmedi. Akıntı nede-
niyle yol ve çevresi su altında
kalırken, boş yere akan su ma-

halle halkının tepkisini çekiyor.
İlgili yetkililerin bir an önce so-
runu çözmesi bekleniyor.

Su 15 gündür boşa akıyor!Su 15 gündür boşa akıyor!

MANİSA'DA bir pastanede
satıldığı iddia edilen poğaçalar,
iç malzeme doluluğuyla sosyal
medyada büyük ilgi gördü. Kul-
lanıcılar, bu poğaçaların kalite-
sini övgüyle karşılayarak,
alışılmadık derecede bol mal-
zeme kullanılması nedeniyle
dikkat çeken poğaçaları pay-
laşıp tavsiye etti.

Bu poğaçalar, genellikle
standart poğaçalarda karşıla-
şılan doluluk oranının çok üze-
rinde, peynir, zeytin, kıyma
gibi çeşitli malzemelerle dolu.

Hem tatlı hem de tuzlu lezzet-
lerden hoşlanan herkese hitap
eden bu poğaçalar, sosyal
medya kullanıcılarının beğeni-
sini kazandı.

Ancak bu kadar çok konu-
şulan poğaçaların hangi pas-
taneye ait olduğu hala
bilinmiyor. Fotoğraflar birçok
kişi tarafından beğenilip pay-
laşılmasına rağmen, pastane-
nin adı veya poğaçaların
fiyatları hakkında henüz bir
bilgi ortaya çıkmadı. Bazı kul-
lanıcılar ise, bu poğaçaların
pastane ürünü değil, ev ya-
pımı olabileceğini öne sürdü.

Sosyal medyada binlerce beğeni ve paylaşım alan, Manisa’da satıldığı iddia edilen poğaçalar, bir anda gündem oldu 

‘Manisa poğaçası’ efsanesi!‘Manisa poğaçası’ efsanesi!
Sosyal medyayı sallayanSosyal medyayı sallayan

MANİSA Şehir Hastanesi
Başhekim Yardımcısı Aile He-
kimliği Uzm. Dr. Ezgi Tanımlı ta-
rımsal faaliyetlerin yoğun bir
şekilde yapıldığı Manisa'da
sıcak havada çalışan işçilerin
sağlığı ve iş verimini artırmak
için yapılması gerekenleri an-
lattı. Son yılların en sıcak ayla-
rını yaşamaya devam eden
Manisa'da yoğun bir şekilde
devam eden tarımsal faaliyetler
sıcak havada çalışmak zorunda
kalan işçi sağlığını da olumsuz
etkiliyor. Manisa'nın yoğun ta-
rımsal faaliyetlerin olduğu bir
şehir olduğuna da dikkat çeken
Manisa Şehir Hastanesi Başhe-
kim Yardımcısı Aile Hekimliği
Uzm. Dr. Ezgi Tanımlı, “Yaz ba-
şından itibaren ülkemizde aşırı
sıcaklıklar hayli etkili durumda.
Özellikle iklim krizinin de derin-
leşmesiyle birlikte dünya gene-

linde rekor sıcaklıklara ulaşıldı.
Sıcak hava iş sağlığı ve güven-
liği açısından çalışanlar için
olumsuz etkiler teşkil ediyor.
Özellikle açık havada yoğun fi-
ziksel aktivitelerle çalışan kişiler
risk altında. Nefes darlığı, solu-
num güçlüğü gibi etkiler görü-
lüyor. Kronik hastalığı olan
kişiler ise bu durumdan fazla-
sıyla etkileniyor” dedi. 

“BASİT TEDBİRLERLE 
KORUNMAK MÜMKÜN” 
İş sağlığının yanında iş ve-

riminde de düşüşlere neden
olan sıcak havalardan uygula-
nabilirliği yüksek hususlara dik-
kat edilmesi durumunda hem
işçi sağlığında bir sıkıntı olma-
yacağını hem de iş veriminde
kayıp yaşanmayacağını vurgu-
layan Uzm. Dr. Tanımlı açıkla-
masını şöyle tamamladı: “İlimiz
tarımsal faaliyetlerin oldukça

yoğun olduğu bir bölgede yer
alıyor. Özellikle bu dönemde
tarım işçileri sıcak havada uzun

saatler çalışıyorlar. Buna bağlı
olarak vücut sıcaklığında yük-
selme, halsizlik, yorgunluk, baş

dönmesi, mide bulantısı, ter-
leme, nefes darlığı, kas kramp-
ları gibi belirtiler görülebiliyor.

Bunlardan kaçınmak için önce-
likle en aşağı 2-2 buçuk litre su
tüketilmeli. Kahvaltıda az yağlı
peynirler ile sebze tüketilmeli.
Kafeinli içeceklerden mümkün
olduğunca uzak durulmalı. Yine
vitamin ve mineral takviyesini
yeterli ölçüde sağlayabilmek
adına bol meyve ve sebze tü-
ketilmeli. Açık havada açık ren-
kli, ince ve hava geçiren
kıyafetler kullanılmalı ve güneş-
ten korunmak için şapka kulla-
nılmalı. Yine düzenli aralıklarla
gölge ve serin alanda dinlenme
molaları verilmeli. Kronik hasta-
lığı olanlar ise düzenli takip al-
tında olmalı ve koruyucu
ekipmanları temin edilmeli. Bu
gibi uygulanabilirliği yüksek hu-
suslara dikkat edildiği takdirde
hem çalışan sağlığını hem de iş
verimini artırmak mümkün ola-
caktır.”  İHA

Basit tedbirler sıcak havanın etkisinden koruyor 

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Turgutlu ilçe merkezinde son
günlerde yaşanan su kesintile-
rinin nedeni ile ilgili saha çalış-
ması başlattı. 

MASKİ Genel Müdürü Talat
Postacı ve teknik ekiplerin

yapmış olduğu analizler sonu-
cunda, Irlamaz ve Yarıntı böl-
gelerinde yer alan içme suyu
sondajlarında su seviyelerinin
daha derinlere indiği tespit
edildi. Mevcut sondajlara
kolon borusu ilavesi yapılarak,
suyun verimi artırıldı. Uzun va-
deli çözüm için ise açılacak 4
yeni sondaj kuyusunun yer
tespiti yapıldı. 

Türkiye, yapılan ulusal ve
uluslararası araştırmalarda ku-
raklık riskiyle karşı karşıya
kalan ülkeler arasında yer alı-
yor. İçme suyu ihtiyacının ne-
redeyse tamamının yeraltı
sularından karşılandığı Manisa
da kuraklıktan etkileniyor. 

Manisa’da nüfus yoğunlu-
ğunun en fazla olduğu ilçele-
rinden biri olan Turgutlu’da da
içme suyu sondajlarının su se-
viyelerinde ciddi bir azalış ya-
şandı. 

Meydana gelen su kesinti-
leri sonrasında kısa sürede
harekete geçen MASKİ ekip-
leri, ilçede Irlamaz ve Yarıntı
bölgelerindeki sondajlarda su

seviyelerinin daha derinlere in-
diğini belirledi. Sondajlara
kolon borusu ilavesi yapılarak,
kuyuların verimi artırıldı. 

4 YENİ SONDAJ KUYUSU
AÇILACAK

Mevcut kuyuların yanı sıra,
Turgutlu’nun su kaynaklarını
güçlendirmek amacıyla 4 yeni

sondaj kuyusunun açılması
için de MASKİ Genel Müdür-
lüğü tarafından çalışmalar
başlatıldı.

Yeni kuyuların devreye gir-
mesiyle birlikte, ilçedeki su ih-
tiyacının uzun vadede
karşılanması hedefleniyor.
Haber merkezi

Turgutlu’nun susuzluğuna 4 yeni sondaj vurulacak



10 Ağustos 2024 Cumartesi
GÜNCEL 5

süRDüRüLEBiLiR enerji
üretimine Yunusemre Beledi-
yesi de katılıyor. Belediye tara-
fından Karaahmetli
Mahallesi'nde kurulan Güneş
Enerji Santrali faaliyete geçiyor.
4 megawattlık enerji üretiminin
sağlanacağı santral hizmete
girdiğinde belediye kullandığı

elektriği güneşten üretirken;
aynı zamanda aylık 2 milyon
500 bin TL kazanacak.   

Yenilebilir enerji alanına ya-
tırım yapan Yunusemre Beledi-
yesi, Karaahmetli Mahallesinde
kurduğu Güneş Enerji Santrali
(GES)'ni hizmete alıyor. 75 bin
metrekare alanda kurulan

güneş enerji santralinde 4 me-
gawattlık enerji üretimi gerçek-
leştirilecek. 8 bin 624 adet
polikristal panelin enerji üretimi
için gün saydığı santralde ay-
rıca Türkiye'de tek olarak 20
milyon TL Katma Değer Vergisi
(KDV) muafiyeti alındı. 113 mil-
yon liraya mal olan GES'te be-
lediye tüketeceği elektriğe
ücret ödemezken aynı za-
manda aylık 2 milyon 500 bin
lira kazanacak. 

“YEniLEnEBiLiR 
EnERJi YunusEMRE'YE 

GüÇ KaTaCaK” 
Karaahmetli Güneş Enerji

Santrali'nde teknik çalışma-
larda sona gelindiğini belirten
Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban, yenilenebilir
enerji üretimi ile hem belediye-
nin enerji masrafından kurtula-
cağını, hem de para
kazanacağını belirtti. Başkan

Balaban konu ile ilgili olarak
yaptığı açıklamada şu ifadelere
yer verdi; “Karaahmetli Mahal-
lemizde 75 dönümlük alanda
kurulan Güneş Enerji Santrali
ile yenilenebilir ve çevre dostu
enerji üretimini destekliyoruz.

Santralimiz kısa zaman içeri-
sinde hizmete alınacak. Sürdü-
rülebilir bir dünya için karbon
ayak izimizi azaltırken, 9 bine
yakın güneş paneli Yunusemre
için gün enerji üretecek. Bele-
diyemiz bu proje ile elektrik

masrafından kurtulurken bir
yandan da aylık 2 milyon 500
bin lira para kazanacak. Doğa
dostu sistem sayesinde bütçe-
mizi ve ilçemizi inşallah çok
daha güçlü bir hale getirece-
ğiz.”  iHa

Yunusemre enerjisini güneşten üretecek   

KuLa Belediye Meclisi
Ağustos ayı olağan toplantı-
sında geçmişten gelen 34 mil-
yon 26 bin 287 TL’lik SGK
borcunun ödenmesi için bele-
diyeye ait taşınmazın satılması
konusunun görüşüldüğü
madde Cumhur İttifakı Grubu-
nun ret oyuna karşı, CHP Gru-
bunun 9 kabul oyu ile oy
çokluğuyla kabul edildi. 

Kula Belediye Meclisi
Ağustos ayı olağan meclis top-
lantısı, başkan vekili Semra
Gündüz’ün başkanlığında ön-
ceki gün Kula Belediyesi Ek
Hizmet Binası toplantı salo-
nunda gerçekleştirildi. Açılış ve
yoklama ile başlayan ve ek
gündem maddeleri ile top-
lamda 11 maddenin görüşül-

düğü toplantıya CHP ve Cum-
hur ittifakı grubunun tamamı
eksiksiz olarak katıldı. Belediye
Zabıta Müdürlüğü tarafından
Meclis Başkanlığı’na sunulan
ve komisyon tarafından hazırla-
nan ‘kaldırım işgalleri’ konulu
gündem maddesinin oy birliği
ile kabul edildiği toplantıda, pa-
zaryeri yönetmeliği değişikliği
konulu gündem maddesi de
her iki grubun kabul oylarıyla
meclisten geçti. Resmi gaze-
tede yayımlanan düğün salon-
ları ile ilgili müzekkerinin de
görüşüldüğü toplantıda, Beşi-
biryerde A.Ş. pay temsilcisinin
belirlenmesi ve yetki verilmesi
maddesi de oy birliği ile kabul
edildi. Geçmiş yıllarda satışa
çıkan, ancak henüz satış işlemi

gerçekleşmeyen taş toplama
makinesinin yeniden satışa çı-
karılması konusundaki gündem
maddesi de oy birliği ile mec-
listen geçti. 

CuMHuR iTTiFaKI 
GRuBu RET OYu VERDi 
Öte yandan 31 Mart 2024

seçimleri öncesinden gelen ve
faizleri ile birlikte toplamda 34
milyon 26 bin 287 TL’lik borca
ulaşan Salihli SGK İcra Müdür-
lüğü 2023/07 ile 2024/03-07
aylarına ait borcun ödenmesi
için belediyeye ait bazı taşın-
mazların satışı için yetki veril-
mesinin görüşüldüğü
maddeye, 6 meclis üyesinin
bulunduğu Cumhur ittifakı
grubu ret oyu verdi. CHP gru-
bunun 9 kabul oyuyla meclis-

ten geçirilen ek gündem mad-
desi ile, Kula Belediyesi’nin
geçmişe dayanan ve icralık
olan 34 milyon 26 bin 287
TL’lik borcunun taksitlendirile-

rek ödenmesi için mülkiyeti be-
lediyeye ait olan belirli taşın-
mazların satılması kararı
bağlanmış oldu. Gündemin son
maddesinde ise Beyler Evi ve

Türk Evi’nin kullanım hakkı, 5
yıllık süre ile Kula Beşibiryerde
A.Ş.’ye ayni sermaye olarak
verilmesi maddesi oy birliği ile
meclisten geçti. iHa

Kula Belediye Meclisi 34 milyonluk SGK borcu
için taşınmazları satacak 
Kula Belediye Meclisi 34 milyonluk SGK borcu
için taşınmazları satacak 

Manisa’nIn en büyük ma-
halleleri arasında yer alan ve
uzun yıllar boyunca sorunları
çözülemeyen Muradiye Mahal-
lesi’nin sorunları kavuşurken,
çalışmalar nedeniyle mahallede
bozulan yol ve kaldırımlar da
Manisa Büyükşehir Belediyesi
ekiplerince onarılıyor.   

Yunusemre ilçesinde 50
bini aşan nüfusu ile Manisa’nın
en büyük mahalleleri arasında
yer alan Muradiye Mahallesi’nin
kronikleşen sorunları çözüme
kavuşuyor. Farklı kurumlar tara-
fından yürütülen çalışmalar ne-
deniyle yol ve kaldırımları
bozulan mahallede, Büyükşehir

Belediyesi tarafından çalışma
başlatıldı. Fen İşleri Dairesi Baş-
kanlığı ekiplerinin sürdürdüğü
çalışmalarla İstasyon ve Çullu
Caddelerinin yol ve kaldırımları
onarılıyor. İlk aşamada ana cad-
delerde yürütülen çalışmalar,
belirlenen program dahilinde
diğer caddelerde de devam
edecek. 

Çalışmaların güzel bir şe-
kilde ilerlediğini dile getiren ma-
halle sakini Turgay Çakır, “Daha
önce yollar köstebek yuvası gi-
biydi. Yoldan araba geçiyordu,
kaportasını yolda bırakıyordu.
Şu an biraz daha düzeliyor. Kal-
dırımların da daha fazla düzele-

ceğine inanıyorum” ifadelerini
kullandı. Büyükşehir Belediyesi
ekiplerinin çalışmalarını takip et-
tiğini söyleyen esnaf Olcay Ka-
rademir ise, “Şu an
gördüğümüz kadarıyla ekipler
çalışıyor. Kaldırımlar ve bozuk
yollar onarılmaya başlandı. Bu
Muradiye için güzel, sevindirici
bir gelişme. Kısa zaman içeri-
sinde böyle faaliyete geçilmesi
Muradiye için sevindirici. Gör-
düğümüz kadarıyla ekipler bu-
rada. Sabah işyerimizi açmadan
gelmişler, çalışıyorlardı. Memnu-
nuz şu an, inşallah böyle de
devam eder” şeklinde konuştu.
Haber merkezi

Muradiye’nin kronik sorunları çözülüyor   Muradiye’nin kronik sorunları çözülüyor   

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek, haftalık ilçe ziyaretle-
rine Selendi ile devam etti.
Mahalle muhtarlarıyla bir
araya gelen Başkan Zeyrek,
“Biz şu anda Selendi’ye plan-
ladığımız 75 kilometre yolu,
sezon sonuna kadar bitirece-
ğiz. Cumhurbaşkanlığının kı-
sıtlama tedbiri ile SGK ve
vergi borçları bizi asla ve asla
yıldırmayacak. Çünkü biz her
zaman vatandaşla birlikteyiz”
dedi.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
haftalık ilçe programı kapsa-
mında Selendi ilçesini ziyaret
etti, Selendi Belediye Başkanı
Murat Daban ile birlikte ma-
halle muhtarlarıyla bir araya
geldi. Başkan Zeyrek, “5 yıl
boyunca her hafta bir ilçede
sizlerle buluşacağız. Se-
lendi’mizin sorunlarını birlikte
çözeceğiz. Seçim döneminde
kimi desteklediğiniz, bundan
sonraki süreçte hiçbir şey
ifade etmeyecek. Artık siyaset
bitti, hizmet başladı. Selendi

ve Demirci, bu zamana kadar
hak ettiği hizmeti maalesef
Büyükşehir’den alamamış. Bu
çerçevede biz şu anda en çok
yol ve altyapı çalışmasına
önce Selendi, ardından Demir-
ci’de başladık. Çünkü Selendi
bu zamana kadar alması gere-
ken hizmetleri almamış, bizim
yönetimimizde almaya baş-
ladı. Şu ana kadar bizim en
çok asfalt yaptığımız yer Se-
lendi” dedi. 

“KIsITLaMa
TEDBiRLERi BiZLERi 

YILDIRMaYaCaK” 
Başkan Zeyrek, Cumhur-

başkanlığının kısıtlama tedbiri
ile SGK ve vergi borçları yaptı-
rımlarına da değindi, konu ile
ilgili şunları söyledi: “Unutul-
masın ki, benim çöp toplaya-
cak param olmasa da
kollarımı sıvar, kendi çöpümü
kendim toplarım. Bu hizmetler
asla ve asla bitmeyecek.
Şimdi SGK ve vergi borçları ile
ilgili birçok belediyeye haciz
gidiyor. Ama borcu Murat
Başkan ya da Ferdi Zeyrek
yapmadı. Bunu geçmiş dö-

nemlerdeki başkanlardan
almak akıllara gelmiyor
muydu? Cumhuriyet Halk Par-
ti’li belediyeler, Türkiye’de
büyük bir alana sahip olunca
bu yaptırımlarla hizmetlerimiz
kısıtlanmak isteniyor. Ama
şunu unutmayın; burada ceza-
landırılan ne Selendi Belediye
Başkanı Murat Daban ne de

Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek. Burada cezalan-
dırılan vatandaştır. Çünkü biz,
devletin verdiği parayla vatan-
daşa hizmet ediyoruz. Devle-
tin birçok kurumu, bizlerden
destek istiyor. Çünkü onların
da bütçeleri çok dar. Bu kısıt-
lama hem devletin kurumla-
rına hem de vatandaşa

yapılmış bir yaptırımdır. Biz
bunun da üstesinden gelece-
ğiz. Verdiğimiz sözleri tek tek
yerine getireceğiz. Biz şu
anda Selendi’ye planladığımız
75 kilometre yolu, sezon so-
nuna kadar bitireceğiz. Bu kı-
sıtlama tedbirleri bizi asla ve
asla yıldırmayacak. Çünkü biz
her zaman vatandaşla birlikte-

yiz. Bu yükün altından sizlerle
birlikte el ele vererek kalkaca-
ğız.”  Toplantıda konuşan Se-
lendi Belediye Başkanı Murat
Daban da Başkan Zeyrek’i
Selendi’de ağırlamaktan mut-
luluk duyduğunu ifade etti.
Daban, “Biz, Manisa’nın en
doğusunda, Manisa’ya en
uzak ilçe olarak yıllarca mağ-
duriyet çekmiş bir ilçeyiz.
Gözden ırak olanın gönülden
de ırak olacağı düşüncesi or-
tadan kalkacak. Hizmet yapı-
lacaksa her ortamda biz gönül
birliğimizi ortaya koyduk”
dedi. Konuşmaların ardından
mahalle muhtarlarının talep-
leri, sorunları ve çözüm öneri-
leri de dinlendi. Başkan
Zeyrek ve Daban’ın muhtar-
larla buluşmasına CHP Se-
lendi İlçe Başkanı Selim Kurt,
Kadın Kolları Başkanı Emine
Başak ve yönetimi, Selendi
Muhtarlar Derneği Başkanı
Mehmet Ustacı ile sivil toplum
örgütü temsilcileri de katıldı.
Toplantı, günün anısına hatıra
fotoğrafı çektirilmesi ile son
buldu.  iHa

Başkan Zeyrek: “Kısıtlama tedbirleri bizleri yıldırmayacak” 
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Vestel’in mobilite ve ba-
tarya enerji depolama alanların-
daki çalışmalarını yürüten
Vestel Mobilite şirketi, Çinli Hi-
conics Eco-energy Technology
şirketiyle Türkiye ve Avrupa pa-
zarlarında ev tipi batarya ürün-
lerinin tasarım, üretim,

pazarlama ve satış faaliyetleri-
nin yürütülmesi ve geliştirilmesi
amacıyla iş birliği anlaşması
imzaladı. 

Vestel’in elektrikli araç şarj
cihazları, otomotiv elektroniği
ve batarya enerji depolama çö-
zümlerinde faaliyet gösteren

yeni girişimi Vestel Mobilite,
uluslararası iş birliklerini sürdü-
rüyor. Şirket bu amaçla, Çin’in
önde gelen enerji depolama
şirketlerinden Hiconics Eco-
energy Technology ile iş birliği
anlaşması imzaladı. 

İki şirket anlaşma kapsa-
mında, Türkiye ve Avrupa pa-
zarlarında ev tipi batarya
ürünlerinin tasarım, üretim, pa-
zarlama ve satış faaliyetlerinin
yürütülmesi, bu ürünlerin pazar
ihtiyaçları ve müşteri deneyim-
lerine göre ortak geliştirilebil-
mesi için iş birliği yapacak.
Anlaşma, satışı gerçekleşen ev
tipi bataryaların satış sonrası
destek hizmetlerinin sağlan-
ması ve geliştirilmesi konula-
rında da iş birliğini içeriyor. 

Vestel Mobilite Genel Mü-
dürü Hakan Kutlu, konuyla ilgili
yaptığı açıklamada, “Vestel
Mobilite olarak, günümüzün
değişen ve gelişen enerji tüke-
tim alışkanlıkları doğrultusunda

batarya teknolojileri alanında
çalışmalarımızı sürdürüyoruz.
Bu projede konutlar için gelişti-
receğimiz batarya enerji depo-
lama çözümleri, evlerde güneş
enerjisini depolayarak enerji
bağımsızlığını artırmak ve
elektrik şebekesine olan ba-
ğımlılığı azaltmak için tasar-
landı. Sistem, kesintiler
sırasında güvenilir yedek güç
sağlarken, zirve saatlerinde
depolanan enerjiyi kullanarak
elektrik faturalarını düşürüyor,

karbon ayak izini azaltarak
çevresel sürdürülebilirliği de
teşvik ediyor. Vestel’in tekno-
loji alanındaki bilgi birikimi ve
deneyiminden aldığımız güçle
küresel oyuncu olma vizyonu-
muz kapsamında her geçen
gün yeni iş ortaklıkları kuruyo-
ruz” diye konuştu. 

2003 yılında kurulan Hico-
nics Eco-energy Technology
şirketi, ev tipi enerji depolama
ve fotovoltaik invertörler, dağı-
tılmış fotovoltaik EPC'ler, orta

ve alçak gerilim VFD'lerden
oluşan üç alanda çalışmalar
yürütüyor. Yeni enerji ve enerji
tasarrufu alanlarında dünyanın
önde gelen ürün sağlayıcısı ol-
mayı amaçlayan şirket,
2020’de Midea Group çatısı
altında faaliyet göstermeye
başladı. 

Bugün bini aşkın çalışanı
ve 200’den fazla patenti bulu-
nan şirket, dünya çapında
30'dan fazla ülke ve bölgeye
ürün ve hizmet götürüyor. iHa

Vestel, Çinli Hiconics ile iş birliği
anlaşması imzaladı 
Vestel, Çinli Hiconics ile iş birliği
anlaşması imzaladı 

Manisa İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş, trafik kazası so-
nucu şehit olan polisimiz Cev-
det Şahin’in emaneti olan eşi
Fatma Şahin’i ziyaret etti.

Manisa İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş, Polis Eşleri Der-
neği Manisa Şubesi Başkanı

Sayın Nuray Aktaş, Akhisar İlçe
Emniyet Müdürü Turgut Coş-
kun ve eşi Ayşe Coşkun ile bir-
likte 22 Mayıs 1992'de İzmir
ilinde görevli bulunduğu aracın
trafik kazasına karışması so-
nucu şehit olan kahraman poli-
simiz Cevdet Şahin’in eşi
Fatma Şahin’i Akhisar’daki
evinde ziyaret etti. Müdür

Aktaş şehidimizin ailesine “Şe-
hitlerimiz kıymetli ailelerinin her
zaman yanındayız, onları asla
yalnız bırakmayacağız.” İfade-
lerini kullandı. Şehidimizin eşi
Fatma Şahinde ziyaretten do-
layı duydukları memnuniyeti
dile getirerek Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş ve beraberindeki
heyete teşekkürlerini iletti. 

Müdür Aktaş şehitlerimizi unutmuyorMüdür Aktaş şehitlerimizi unutmuyor



10 Ağustos 2024 Cumartesi GÜNCEL 7

Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

cHP Genel
Başkanı Özgür
Özel, sahipsiz
hayvanlara yöne-
lik düzenlemeye
ilişkin Anayasa
Mahkemesine
yürütmeyi dur-
durma talebi içe-
ren başvuruyu bu
hafta yapacaklarını
açıkladı.

Meclis tatile girmeden
hemen önce çıkarılan Sokak

Hayvanları Yasası için
CHP 180 sayfalık di-

lekçe hazırladı. CHP
yasayı Anayasa
Mahkemesi'ne ta-
şımaya hazırlanı-
yor. Özel, yaptığı
açıklamada, tüm
itirazlara ve müca-
deleye rağmen ya-

sanın Meclis'ten
geçtiğini aktarırken

açıklamasında şu ifade-
leri kullandı: 
Tüm itirazlara ve mücade-

leye rağmen katliam yasası

Meclis’ten geçmişti. Hukukçu-
larımız ve grubumuz 180 sayfa-
lık çok kapsamlı itiraz
dilekçemize son şeklini veriyor.
Anayasa Mahkemesi'ne yürüt-
meyi durdurma talebimizi de
içeren başvurumuzu bu hafta
yapacağız. AYM’nin hızla iptal
kararı vereceğine inanıyorum.
O tarihe kadar tüm siyasi parti-
lerden belediye başkanlarını bu
yasanın katliamla ilgili hüküm-
lerini uygulamamaya davet edi-
yorum. Aksi, vicdanen olduğu
kadar hukuken de sorumluluk
doğuracaktır.

CHP sokak hayvanları yasası
için AYM'ye başvuruyor
CHP sokak hayvanları yasası
için AYM'ye başvuruyor

Demirci’De bir üretici 35
dönüm arazide yetiştirdiği
Japon eriğini Almanya’ya ihraç
ediyor.

İlçeye bağlı Ayvaalan ma-
hallesinde 11 yıl önce 35
dönüm araziye diktiği 2 Bin 500
adet Japon eriğinin hasadına
başlandı.

15 yıldır tarım üzerine 250
dönüm arazide Japon eriği,
kiraz, ayva ve zeytin üreticiliği
yapan Fatih Atalay ürettiği
ürünleri iç piyasada ulusal mar-
ketlerin yanı sıra yurtdışına da

ihraç ediyor.
Devlet Su İşleri tarafından

Ayvaalan mahallesine yapılan
barajdan sağladığı suyu, mo-
dern sulama sistemleriyle tarla-
sındaki verimi arttıran Atalay, 2
bin 500 ağaçtan yaklaşık 90
ton Japon eriği hasat edecek.

250 arazisinde ürettiği ürün-
lerin yanı sıra Fatih Atalay hasat
döneminde Ayvaalan mahallesi
başta olmak üzere çevre ma-
hallelerden 40 kişiye de sezon-
luk istihdam sağlıyor.

Tarlada çalışanlar tarafından
özenle kasalara toplanan erik-
ler traktörler ile kamyonlara

yüklenerek Almanya’ya ihraç
edilmek üzere gönderiliyor.

Üretici Fatih Atalay yaptığı
açıklamada “ Ayvaalan mahal-
lesinde 250 arazide meyve üre-
timi yapıyoruz. Ağustos ayı
itibariyle Black Diamond türü
Japon eriğinin hasadına baş-
landı. 35 dönüm arazide 5x3
ölçülerinde dikim yaparak elde
ettik ürünümüzü. Ağaçlarımız
11 yaşında. Ege bölgesinde sa-
dece şu anda ürün sadece
bizde mevcut. O yüzden piya-
sada kolayca pazar bulabiliyo-
ruz. Bu yılki hasadımızı Alman
bir süpermarket zincirine hazır-

lıyoruz. Yaklaşık 90 ton civarı
rekolte beklentimiz var. Alman
market zincirinin kalite kontrol
müdürleri bahçemize gelerek
ürün numunesi aldılar. Alman-
ya’daki laboratuvarlarında tet-
kiklerini yaptıktan sonra sıfır
kalıntı tespit ettikten sonra ürü-
nümüze talip oldular. Almanya
bu konu da çok hassas ürünün
şekli ve boyundan ziyade ka-
lıntı konusuna önem gösteriyor.
Bugün hasat edilen ürünleri Al-
manlar 5-6 gün içinde sofrala-
rında görebilecekler “dedi.

Tarımın meşakkatli bir sek-
tör olduğunu ifade eden Fatih
Atalay “ 12 ay bu bahçelerden
çıkmıyoruz. Sezonumuz Ocak
ayı ile başlıyor, sonrasında hay-
van gübresi ile besleme bu-
dama ve sulama yapıyoruz.
Mart ayında ağaçlar uyanmış
oluyor sonra çiçekte bakımını
yapıyoruz. Mayıs ayı itibariyle
meyvelerin belli bir boya ulaş-
ması için seyreltme yapıyoruz.
Dip çapa ve arazi sürmesini
Nisan ve Mayıs aylarında sü-

rekli devam ediyor. Bahçeleri-
mizde Devlet Su İşleri tarafın-
dan Ayvaalan mahallesine
yapılan barajdan sudan fayda-
lanarak damlama sistemi ile
suluyoruz. Bir bebek büyütür
gibi bahçelerimizin bakımını en
iyi şekilde yapmaya gayret edi-
yoruz “dedi.

30 DÖNÜm araZiYe 

YeNi Bir TÜr DiKeceĞiZ

Fatih Atalay “ Ayvaalan

mahallemizde 30 dönüm yeni
bir arazi hazırlıyoruz. Buraya
raf ömrü uzun, sert, koyu ren-
kli olan cennet hurması dike-
rek üretim yapacaklarını
söyledi.

Ahatlar mahallesinden erik
toplamaya gelen Cemil Yaman
ise, sabah 6’da başlıyoruz ha-
sada öğlen saatlerine kadar
devam ediyoruz. Ev ekonomi-
mize katkı sağlıyoruz “ dedi.

Demirci’de üretilen Japon eriği
Almanya’ya ihraç ediliyor

Demirci’de üretilen Japon eriği
Almanya’ya ihraç ediliyor

Demirci Muhtarlar Der-
neği tarafından kahvaltılı top-
lantı programı organize edildi.

Demirci Muhtarlar Derneği
Başkanı Fatma Gümüş ve Yö-
netim Kurulu tarafından Düşler
Diyarında organize edilen
kahvaltılı toplantı programına
Belediye Başkanı Erkan Kara,
CHP İlçe Başkanı Melih Kuru
katıldı.

Toplantı programında ko-
nuşan Muhtarlar Dernek Baş-

kanı Fatma Gümüş, “Derneği-
miz tarafından düzenlediğimiz
ve mahallelerimizin sorunları-
nın konuşulduğu programı-
mıza teşrif eden Belediye
Başkanımız Erkan Kara ve
CHP İlçe Başkanımız Melih
Kuru katılarak bizleri onurlan-
dırdılar.

Bizlerin sorunlarına en iyi
şekilde çözüm bulmaya gayret
eden Belediye Başkanımız
Erkan Kara’ya ve CHP İlçe

Başkanımız Melih Kuru’ya te-
şekkür ediyorum.” dedi.

Muhtarlar ise toplantıda
Başkan Erkan Kara’ya ve CHP
İlçe Başkanı Melih Kuru’ya
mahallelerinde talepleri ve so-
runlarını ilettiler.

Belediye Başkanı Erkan
Kara toplantı da yaptığı ko-
nuşmada “ Hedefimiz daha
güzel, daha yaşanabilir bir De-
mirci. Bunun için gerek Hükü-
metimiz, gerekse Büyükşehir

Belediyemiz ile sürekli gö-
rüşme ve temas halindeyiz. 

Belediyemiz olarak muhtar-
larımızla her hafta Çarşamba
günü toplantı düzenliyor, ma-
hallelerimizin isteklerini alarak,
çözüm odaklı çalışıyoruz. Bu
programı organize eden Muh-
tarlar Dernek Başkanımız
Fatma Gümüş ve yönetim ku-
ruluna teşekkür ediyorum
“dedi. Haber merkezi 

Demirci Muhtarlar Derneği toplantı düzenledi 

Kula Belediye Başkan
Vekili Semra Gündüz, Zaferiye
Mahallesi 370. Sokak'taki yol
sorunlarını yerinde inceleye-
rek, çözüm için harekete
geçti. 

Kula Belediye Başkan Ve-
kili Semra Gündüz yol sorun-
larını yerinde inceledi ve
değerlendirmeleri sonucunda,
sorunların çözülmesi amacıyla
çalışmalar başlatıldı.

Yapılan çalışmalarla, böl-

gedeki yolun en kısa sürede
yenilenmesi hedefleniyor. Kula
Belediyesi, bu adımlarla va-
tandaşların yaşam kalitesini
artırmayı amaçlıyor. Başkan
Vekili Gündüz, "Amacımız, Ku-
la'nın her köşesinde vatan-
daşlarımızın daha rahat ve
güvenli bir şekilde yaşamala-
rını sağlamak," dedi.

Yol yenileme çalışmaları
kapsamında, 370. Sokak'ta
gerekli düzenlemeler yapıla-
cak ve mahalle sakinlerinin
hizmetine sunulacak. 

Kula’da yol sorunu yerinde incelendiKula’da yol sorunu yerinde incelendi
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Çin devlet şirketiyle yapılan işbirliği anlaşması, 
teknoloji ve ticaret üssü için başlangıç olacak

Çin Ticaret Derneği Baş-
kanı Barış Ariç, Lingang
Shanghai Data Port ile yaptık-
ları anlaşma ile Türkiye'de tica-
ret ve teknoloji üssü kurmayı
hedeflediklerini söyledi.

Çin devlet şirketi Lingang
Shanghai Data Port ile Çin Ti-
caret Derneği öncülüğünde iki
ülke şirketlerince Türkiye'de ti-
caret ve teknoloji merkezi ku-
rulması amacıyla Şanghay'da
stratejik işbirliği anlaşması im-
zalandı.

Söz konusu anlaşmayla, iki
ülke şirketlerinin ticaret kapasi-
telerinin ve kabiliyetlerinin ge-
liştirilmesi, teknoloji transferleri
ve iki ülkenin şirketlerinin gü-
venli ticaret yapmalarını sağla-
yacak altyapıların oluşturulması
konularında Türkiye'de ticaret
ve teknoloji merkezi kurulması
hedefleniyor.

Hayata geçecek bu pro-
jeyle, çok sayıda Çinli firmanın
Türkiye'de yatırım yapması,
Türk firmalarıyla işbirliği, bunun
yanı sıra Türkiye’deki teknoloji
şirketleri, startuplar ve teknoloji
geliştirme bölgelerinin Çin'deki
teknolojilerle desteklenmesi
amaçlanıyor. Ayrıca belirli tek-
nolojilerin Türkiye'ye transferi,
Türk firmalarının Çinli firmalarla
yapacakları alışverişlerde gü-
venli ticaret altyapısının oluştu-
rulması ve birlikte diğer ülkelere
ihracatın desteklenmesi ile Çin
ve Türkiye arasındaki veri
transferleri konusunda stan-
dartların oluşturulması da plan-
lanıyor.

Ariç, AA muhabirine, an-
laşma imzalanan şirketin Çin'in
en büyük teknoloji şirketlerin-

den biri olduğunu belirterek,
şöyle konuştu:

"Yaklaşık 1-1,5 yıldır bu şir-
ketle diyalog halindeyiz. Çin Ti-
caret Derneği çatısı altında
diyaloglar kuruyoruz. Burada
Türkiye ile Çin arasında bu 'Bir
Kuşak Bir Yol' projesi kapsa-
mında bu hattı nasıl güçlendire-
biliriz, her iki tarafa da fayda

nasıl sağlatabiliriz? Şimdi bu-
rada tek tek yatırımdan ziyade
biz dedik ki buraya bir üs kura-
lım, teknoloji ve ticaret üssü
kuralım. Bu teknoloji ve ticaret
üssü üzerinden burayı yapılan-
dıralım. Bizim amacımız, Türki-
ye'de ticaret ve teknoloji üssü
kurmak ve bu çatı altında Çinli
işletmeleri buraya kanalize edip
burada hem yatırım yapmaları
hem bizim işletmelere ortak
olup, teknolojilerini transfer et-
meleri. Ya da birlikte Avrupa'ya,
Orta Doğu'ya ihracat yapmayı
hedefliyoruz."

Bu anlaşmanın bir çatı oldu-

ğunu ve bu çatının altında yüz-
lerce yatırım ve ortaklık olaca-
ğını aktaran Ariç, bunu bir
başlangıç olarak nitelendirdiğini
ve tek tek şirket yatırımından
bahsetmediklerini anlattı.

Ariç, bunu temellendirerek
ve içine bir akım devlet kurum-
larının koyularak güven yaratıl-
ması gerektiğine dikkati

çekerek, şöyle devam etti:
"Çatının bir tarafı oluştu, Çin

ayağı, o taraf bize dedi ki 'Biz
stratejik olarak imzaladık, bu
projeyi Türkiye'de yapma niye-
timiz var ve başlayabiliriz.' Bu
en son attığımız imza aslında
stratejik bir iyi niyet anlaşması.
Dolayısıyla bu anlaşmayla çatı
belirlendi. Çatıda dedik ki bu
kurulacak olan yapı, her iki ta-
rafın şirketlerine fayda sağlaya-
cak. Bu yapıyla birlikte her iki
ülkenin şirketleri güvenli hat
içerisinde ticaret ve yatırım
yapmaya başlayacak. Çünkü
yabancı bir ülkeye yatırıma giri-

yorlar sonuçta.
Onlara bir rehberlik edecek

bir kurum ve kuruluş gereki-
yordu. Biz o yapının ayağını
oluşturmaya başlıyoruz. İkin-
cisi, bu şirket devasa bir tekno-
loji şirketi ve bu şirketin
birtakım imkan ve kabiliyetleri
var. Teknoloji ayağında yapay
zeka, veri akışı bunların da bu

tarafa açılmasıyla ilgili onlar
onay verdiler. Normalde Çin'de
verilerin dışarıya çıkışı yasak.
Belirli kurallar çerçevesinde çı-
kıyor. Mesela bu yaptığımız an-
laşmayla birlikte bu verilerin
Türkiye'ye akışı sağlanacak."

Türkiye'de teknoloji mer-
kezlerinde ürün geliştiren, yazı-
lım geliştiren şirketlerin ihtiyaç
duyacakları veri ve teknolojiye
erişimin sağlanacağını kayde-
den Ariç, "İkincisi Çin'de bu şir-
ketin belki 90'dan fazla devasa
boyutta teknoparkı var, bu tek-
noparkın içerisinde on binlerce
teknoloji şirketi var ve bu şir-

ketlerle Türkiye'deki teknoloji
şirketleri, teknoparkları ara-
sında da bir köprü oluşturula-
cak. Böylelikle Türkiye'de eksik
kalan kabiliyet ve teknoloji ihti-
yaçlarını buradan bu yolla, on-
ları bu tarafa aktarmış olacağız.
Yatırım anlamında belki bir tek-
noloji firması gelecek Türki-
ye'ye. 

Burada mesela örnek vere-
rek söylüyorum, Trendyol, Türk
firmasıydı, sonra Ali Baba geldi,
Trendyol'u satın aldı ve onu
şimdi geliştirdi. Çünkü Trend-
yol'un teknolojisi bir yere kadar
gitti. Ali Baba'nın elinde de çok
büyük bir teknoloji vardı.
Çin'deki teknolojisi çok geliş-
miş. Özellikle bu e-ticaret altya-
pısı onu buraya taşıdı. Şimdi
Trendyol devasa bir yapılan-
maya girdi. Bunun benzerinin
çoğaltıldığını düşünün." ifadele-
rini kullandı.

"Bu yapının temeli 
'Dijital ipek yolu'nu 

hayata geÇirmek"
Barış Ariç, Çin'de konfe-

ranslar düzenleyerek yatırımcı-
ların Türkiye'ye yatırım
yapmalarını teşvik ettiklerini an-
latarak, Çinli firmaların zorlan-
dığı pazardaki yerlerde Türk
firmalarıyla o zorlukları aşabile-
ceklerini söylediklerini belirtti.

Ariç, "Çin tarafı şunu söylü-
yor, 'Böyle bir üs kuruldu-
ğunda, bu üsse girecek olan
Çinli şirketlerin bu işe girmele-
rini teşvik etmek amacıyla bu-
rada yapacakları harcamaları
desteklerim' diyor yani bir teş-
vik veriyor. Şirket tarafından
söyleniyor. 'Bunları sübvanse
edebiliriz' diyorlar." şeklinde

konuştu.
Bu yapının temelinin "Dijital

İpek Yolu"nu hayata geçirmek
olduğunu dile getiren Ariç,
bunu belirli bir merkez ve üs
üzerinden her iki tarafın resmi
makamlarının da içerisinde ol-
duğu bir hat ile çizmeye çalış-
tıklarını ifade etti.

Ariç, sözlerini şöyle sür-
dürdü:

"Bu anlaşmayla hedeflenen
Türkiye'de bir çatı oluşturmak,
teknoloji ve ticaret üssü. Bunu
oluşturup iki ülke arasındaki ti-
caret ve teknoloji transferleri
konusunda iki ülkeyi daha da
yakınlaştırmak. Hem iki ülke
arasındaki ticaret hacmini ar-
tırmak hem de üçüncü ülke-
lerde ortaklık yapmak. Her iki
tarafın temel amaçları var. Çin
tarafının amacı, Çinli firmaların
olası bir belirsizlikte dünyada
pazar çeşitlendirilmesi ve
yarın öbür gün Avrupa Birli-
ği'yle ilgili bir problem yaşadı-
ğında Türkiye üzerinden
bypass etmek gibi bir gaye
güdüyor ve aynı şekilde Orta
Doğu ve Afrika ülkeleri de
dahil olmak üzere bunu istiyor.
Bizim amacımızsa, bu an-
laşma çerçevesinde Türk fir-
malarını Çinlilerle eşleştirip,
oradaki teknoloji ve know-
how'ı aktartıp bunun üzerin-
den birlikte Avrupa'ya veya
Orta Doğu-Afrika ülkelerine ih-
racatı artırmak.

Buradaki aslında Çin'i itici
güç olarak kullanmaya çalışı-
yoruz. Çin bizim için bu an-
laşma çerçevesinde Türk
firmaları açısından itici güç ola-
cak." aa

Küresel rüzgar enerjisi planları, 2030 hedefine
ulaşmakta yetersiz kalıyor

Ülkeler küresel rüz-
gar enerjisi kapasitesini
2030'a kadar 2,4 katına
çıkarmayı hedeflerken, ül-
kelerin ulusal planları
geçen yıl COP28'de açık-
lanan küresel yenilenebilir
enerji kapasitesini üç ka-
tına çıkarma taahhüdüne
ulaşılmasında yetersiz ka-
lıyor.

Londra merkezli ulus-
lararası düşünce kuruluşu
Ember, mevcut rüzgar
enerjisi kurulu gücünün

yüzde 99'unu oluşturan 70
ülke ve Avrupa Birliği'nin
(AB) 2030'a yönelik ulusal
rüzgar enerjisi hedeflerini
ve bu hedeflerin geçen yıl
Birleşmiş Milletler İklim
Değişikliği Zirvesi'nde
(COP28) açıklanan "küre-
sel yenilenebilir enerji kap-
asitesini üç katına
çıkarma" hedefiyle uyumlu
olup olmadığını analiz etti.

Rapora göre, ülkelerin
ulusal hedefleri 2030'a
kadar küresel rüzgar ener-

jisi kapasitesinin iki katına
çıkarılmasını sağlarken,
COP28'de açıklanan söz
konusu taahhüde ulaşıl-
masında yetersiz kalıyor.

Mevcut ulusal hedefler,
rüzgar enerjisi kapasitesi-
nin 2 bin 157 gigavat, bir
başka deyişle 2022 so-
nundaki 901 gigavatlık
rüzgar enerjisi kurulu gü-
cünün 2030'a kadar 2,4
kat katına çıkmasını sağlı-
yor. 

Rüzgar enerjisi kapasi-

tesinin üç katına çıkarıl-
ması için dünyada 585 gi-
gavat ilave kapasite artışı
gerekiyor. Ulusal hedefler
kapsamında öngörülen iki
kat artışın büyük kısmının
ise Çin'deki büyümeyle
sağlanması bekleniyor.
Çin'in 2030' kadar rüzgar
enerjisi gücünü mevcut
seviyesinden üç katına çı-
karacağı ve 2024'ten
2030'a kadar dünyadaki
rüzgar enerjisi kapasitesi
artışının yarısından fazla-
sını oluşturacağı öngörülü-
yor. ABD ve Hindistan'da
ise mevcut 2030 hedefle-
rini karşılamak için gerekli
kurum ile tahmin edilen
arasında büyük bir boşluk
bulunuyor.

Öte yandan, tüm ülke-
ler hedeflerinin gerisinde
kalmıyor. Brezilya'nın 2030
hedeflerine ulaşması için

2024-2030 arasında yıllık
0,3 gigavat rüzgar enerjisi
santrali inşa etmesi gere-
kiyor. 

Brezilya geçen yıl 5,3
gigavat rüzgar enerjisi ku-
rulu gücü ekleyerek rekor
kırarken, Uluslararası
Enerji Ajansı, ülkenin
2030'a kadar yılda orta-
lama 2,4 gigavat rüzgar
kapasitesi inşa edeceğini
öngörüyor. Türkiye ise
2030'da elektriğinin yüzde
12'sini rüzgar enerjisinden
üretme hedefine nere-
deyse ulaştı ancak rüzgar
enerjisi potansiyeli, mev-
cut hedeflerin çok üze-
rinde ve daha yüksek bir
hedef belirleme kapasitesi
bulunuyor.

Ember Elektrik Analisti
Katye Altieri, rapora ilişkin
değerlendirmesinde, "Hü-
kümetler özellikle kara

rüzgar enerjisi kapasitesi
olmak üzere bu alanda ye-
terince iddialı ve istekli
değil. 

Ucuz elektrik sağlama-
sına ve güneş enerjisini ta-
mamlamasına rağmen,
rüzgar yeterince ilgi gör-
müyor." ifadelerini kul-
landı. 

Küresel Rüzgar Enerjisi
Konseyi (GWEC) Üst Yö-
neticisi Ben Backwell rüz-
gar enerjisinin temiz enerji
dönüşümünün merke-

zinde yer alması gerekti-
ğini belirterek, "Kurulan
her gigavat, yeşil bir dün-
yaya doğru atılan bir
başka adım. 

Hedefler, gidilecek
yönün belirlenmesinde kilit
bir rol oynuyor, ancak iklim
değişikliğiyle gerçekten
mücadele eden, temiz sa-
nayi ve güvenli enerji sağ-
layan tek şey, bu hedefleri
gerçekleştiren gerçek ey-
lemler." değerlendirme-
sinde bulundu. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Türkiye 58. havalimanına bugün kavuşuyor
Bakan Uraloğlu,

Çukurova Uluslar-
arası Havalimanı'nın
Cumhurbaşkanı Er-
doğan'ın katılımıyla
hizmete açılacağını
belirterek, "Havali-
manı, 5 milyonun üs-
tündeki
vatandaşımıza hizmet
edecek." ifadesini
kullandı.Ulaştırma ve
Altyapı Bakanı Ab-
dulkadir Uraloğlu, ya-
zılı açıklamasında,
Çukurova Uluslar-
arası Havalimanı'nın,
Türkiye'nin sivil hava-
cılık alanında gökyü-
züne açılan 58. kapısı

olacağını vurguladı.
Bakanlıkça yılın

başından bu yana,
Gayrettepe-İstanbul
Havalimanı Metro
Hattı'nın son halkası
Kağıthane-Gayret-
tepe kesimi, Sirkeci-
Kazlıçeşme Raylı
Sistem Hattı, Bakır-
köy Sahil Kirazlı Met-
rosu, Kocaeli Şehir
Hastanesi Tramvay
Hattı, Arnavutköy-İs-
tanbul Havalimanı
Metrosu, Yusufeli
Merkez Viyadüğü gibi
dev ulaşım projeleri-
nin hizmete açıldığını,
Türkiye'nin ilk yerli ve

milli haberleşme uy-
dusu TÜRKSAT
6A'nın başarıyla
uzaya fırlatıldığını
anımsatan Uraloğlu,
"Şimdi de ülkemizin
58. havalimanı olarak
adını tarihe yazdıran
bölgesel havalimanı
niteliğindeki Çuku-
rova Uluslararası Ha-
valimanı'nı
Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdo-
ğan'ın teşrifleriyle hiz-
mete açacağız."
bilgisini paylaştı.

Uraloğlu, 2002'de
34,5 milyon olan iç
ve dış hat yolcu sayı-

sının 2023 sonunda
214 milyonu aştığına
ve Türk semalarından
yaklaşık her 15 sani-
yede bir uçak geçti-
ğine işaret ederek, bu
yılın 7 ayında hava
yoluyla seyahat eden
yolcu sayısının 129
milyon 738 bin
772'ye ulaştığını bil-
dirdi.

Uraloğlu, bu yıl
sonu itibarıyla hava
yoluyla 230 milyonun
üstünde yolcu taşın-
masını öngördüklerini
ifade etti. "Yılda 8
milyon yolcu kapasi-
teli ve 110 bin metre-

kare terminal alanı
bulunan havalimanı-
nın 3 bin 500 metre
uzunluğa sahip ve 60
metre gövdeli ana
pistine en geniş göv-
deli uçaklar da iniş
yapabilecek.

Çukurova Ulus-
lararası Havalimanı,
başta Mersin ve
Adana ile Osmaniye

ve Niğde'ye de olan
yakınlığıyla bu şehir-
lerde yaşayan 5 mil-
yonun üstündeki
vatandaşımıza hiz-
met edecek. Bölge
ve ülke genelinde
doğrudan ve dolaylı
olarak yaklaşık 3 bin
kişinin istihdamına
da katkı sağlaya-
cak."aa
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Bugün sağlığınıza ve günlük rutinlerinize odaklanabilirsi-
niz. Çalışma ortamınızda bazı sorunlar büyüyebilir, iş iliş-
kileriniz zarar görebilir; bunu önlemek adına yapıcı ve
arabulucu yönünüzü devreye koymalısınız.

Kamu ya da özel kurumlar aracılığıyla desteklenen giri-
şimcilik, ortaklık işlerini araştırabilirsiniz. Bazı şeyler
mutlu ettiği gibi farklı kazançlar da sağlayabilir; öneri-
lere ve yeni sorumluluklara açık olun.

Evdeki düzenlemeler ve aile üyeleriyle yapılacak sohbet-
ler, bazı taşların yerine oturmasını kolaylaştırabilir. Tek ba-
şınıza mücadele etmeye çalışmayın, çevrenize
baktığınızda tek başınıza olmadığınızı anlayacaksınız.

Paylaşım halinde olmak, herkesin kendinden bir
şeyler bulmasına yardım edebilir. Ailevi sorunları-
nız ve ihtiyaçlarınız karşısında sizin maddi ve man-
evi gücünüz belirleyici olabilir.

Gelir ve giderlerinizi gözden geçirmek ve bütçenizi
düzenlemek için uygun bir gündesiniz. Sizin için de-
ğerli ve önemli konularda hassasiyetinizin olması,
bunları unutmamanız önemlidir. 

Fiziksel ve duygusal ihtiyaçlarınızın farkında olmak,
üzücü değil aksine iyileştiricidir. Bakım yapacağınız
küçük değişimler, alacağınız bazı haberler bunu
size ispatlayacaktır. Kendinizden vazgeçmeyin.

Bugün içsel dünyanıza ve ruhsal ihtiyaçlarınıza odak-
lanabilirsiniz. Geçmiş konular veya bilinçaltı mesele-
lerle ilgilenmek için iyi bir zaman olabilir. Artık
bunları bir daha açmamak üzere kapatın.

Topluluklarla etkileşime geçmek sizi mutlu edebilir. Bu
kişilerden öğrenecekleriniz, alacağınız ilhamla kendi ha-
yatınıza katmanız gereken konuları fark etmeniz de ko-
laylaşacaktır; güçlü bağlantılar kurmaya devam edin.

Uzun vadeli hedeflerinizi gerçekleştirmek için pratik
adımlar atabilirsiniz. Becerilerinizi ortaya koymak, ken-
dinizi göstermek ve bir süredir hissettiğiniz yetersizlik
hissini aşmak adına iyi bir gündesiniz.

Hayata nereden baktığınızla ilgilenebilirsiniz. Siz
her şeye ve herkese koşarken, bunu adil bulurken
farklı zamanlarda yalnız kaldığınızı görebilirsiniz.
Çevrenize ve kendinize bazı sınırlar koymalısınız.

Mevcut işinize ek olarak bir şeyler deneme-
den önce bu alanda resmi yeterlilik elde et-
meye çalışın; ilgileneceğiniz alana dair
araştırmalar yapabilirsiniz.

Gerçeklerle yüzleşmenin getireceği bazı sorun-
lar karşısında önemli olanın işiniz ve kazancınız
olduğunu kendinize hatırlatarak profesyonel
davranmalısınız. 

Çorum'da altyapı çalışması sırasında 
"Dionysos" kabartmalı ağırlık taşı bulundu

Çorum'un Sungurlu ilçesinde altyapı kazı çalış-
masında tesadüfen bulunan, üzerinde mitolojide
"şarap tanrısı" olarak anılan Dionysos'un kabartması-
nın yer aldığı yaklaşık 2 bin yıllık litus (ağırlık pres
taşı),Boğazkale Müzesi'nde koruma altına alındı.

Sungurlu Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri,
yaklaşık bir hafta önce Çiftlik Mahallesi'nde kazı yap-
tıkları sırada büyük bir taş parçasına denk geldi.

Taşın üzerinde kabartma olduğunun fark edilmesi
üzerine Boğazkale Müzesi'ne haber verildi.

Müze görevlilerince yapılan incelemede, taşın
Roma döneminde şarap yapımında kullanılan ağırlık
taşı olduğu belirlendi.

Üzerindeki kabartmanın, "şarap tanrısı" Diony-
sos'a ait olduğu düşünülen yaklaşık 2 bin yıllık ağırlık
taşı, Boğazkale Müzesi'nde sergilenmeye başlandı.

Boğazkale Müzesi Müdürü Resul İbiş, AA muhabi-
rine yaptığı açıklamada, Çorum'un Hitit ve Roma dö-
nemlerinde önemli şarap üretim merkezlerinden
olduğunu, bu nedenle bölgede çok sayıda litus bu-
lunduğunu, ancak ilk kez üzerinde Dionysos kabart-
ması bulunan bir litus bulunduğunu söyledi.

İbiş, "Bu taşın önemli olması şuradan kaynaklanı-
yor, litus diye adlandırdığımız ağırlık pres taşları böl-
gede çok sayıda bulunuyor. Bunlar, özellikle şarap
üretiminde kullanılan mekanizmaya ait parçalar.
Ancak burada önemli olan durum taşın ön yüzünde
bir Dionysos kabartmasının olması. Dionysos, Zeus
ile ölümlü bir kadın olan Semele'nin oğlu olarak mito-
lojide tanınıyor. Özellikle Dionysos, mitolojide 'bağ
bozumu tanrısı' ve 'şarap tanrısı' olarak biliniyor. Li-
tuslar, araştırmacılar tarafından genellikle Dionysos
kültürüyle ilişkilendirilir şaraptan dolayı ancak ilk kez,
belki dünyada da başka örneği yok, Dionysos kabart-
masının şarap endüstrisiyle alakalı bir taş üzerinde
çıkması, bölgede ilk kez görülen bir durum." dedi.

Dionysos'un taş üzerinde mitolojideki "Medusa"
şeklinde tasvir edildiğini dile getiren İbiş, "Ancak ku-
laklarından yanaklarına doğru sarkan üzüm salkımı
kabartmalarıyla da kesinlikle Dionysos olduğunu bize
göstermekte. Şarap üretiminde kullanılan mekaniz-
manın üzerinde ilk kez Dionysos başının ortaya çık-
ması, araştırmacıların ileri sürdüğü tezi kanıtlamış
oldu ve ilk kez burada karşımıza çıkmış oldu. Bu açı-
dan çok önemli bir eser." diye konuştu.

Dionysos kabartmalı litusun Milattan Sonra 1. ile
3. yüzyıla tarihlendiğini belirten İbiş, eserin geçmişte
bölgede şarap üretiminin ve üzüm bağlarının yaygın
olarak yapıldığını gösterdiğini de vurguladı.

İbiş, yaklaşık 2 bin yıllık tarihi eserin Boğazkale
Müzesi'nde görülebileceğini sözlerine ekledi. AA

Yunusemre Beledi-
yesi'nin Millet Çarşısı Spor
Salonu'nda açtığı pilates
ve fitness kurslarına büyük
ilgi gösteren kadınlar, hem
sağlıklı yaşam için form
tutuyor hem de günün

stresini atıyor.   
Manisa’da sosyal be-

lediyeciliğe önem veren
Yunusemre Belediyesi, ka-
dınlara yönelik düzenlen-
diği pilates ve fitness
kurslarını yoğun ilgiyle sür-

dürüyor. Yunus Emre Mil-
let Çarşısı Spor Salo-
nu'nda Antrenör Ümmü
Şahin eşliğindeki kurslar,
haftanın üç günü pazar-
tesi, çarşamba, cuma
günü saat 09.00'dan

21.00'e kadar her saat ba-
şındaki gruplarla gerçek-
leştiriliyor.  Konuya ilişkin
açıklamada bulunan Yu-
nusemre Belediyespor
Hanım Lokalleri Spor Sa-
lonları Sorumlusu Zarife
Tok, "mutlu kadın, mutlu
yuva" sloganı ile binlerce
kadını sporla buluşturduk-
larını söyledi. Kurslara
yoğun talepler aldıklarını
ifade eden Tok, "Kadınları-
mızın birbirine sosyal ola-
rak destek olması, sağlık
için bir arada olmaları çok
güzel. Her kadının ruhunu
tazelediği gibi bedenini de
tazelemeye ihtiyacı vardır.
Burada arkadaş olup kay-
naşmalarını çok önemsi-
yoruz. Mutlu kadın, mutlu
yuva demektir. Aslında dü-
zenlediğimiz kurslarla ai-
leye yönelik çalışmalar
yapıyoruz. Spor yaparken
toplumumuzun aile olarak
korunmasını sağlıyoruz.

Kadın sağlıklıysa, yaşam,
düşünce, ruh olarak evladı
ve eşi de bir o kadar sağ-
lıklı olur. Kurslarımızın ve-
rimliliği ile ilgili iyi dönüşler
alıyoruz. Üzerimize düşe-
nin daha fazlasını yapmak
için çalışıyoruz. Bizlere
destek veren Yunusemre
Belediye Başkanımız
Semih Balaban'a, Kulüp
Başkanımız Bülent Ka-
nik'e teşekkür ederiz"
dedi.  

Kurslara katılan ka-
dınlar ise güzel ortamda
spor yapmanın keyfini ya-
şadıklarını, her geçen gün
kendilerini sağlıklı ve zinde
hissettiklerini belirterek
Yunusemre Belediyesi'ne
teşekkür etti. Öte yandan
Yunusemre Belediyesi pi-
lates ve fitness kursları ka-
yıtları için 444 62 09
numaralı telefon hattından
bilgi alınabileceği kayde-
dildi.  İHA

Yunusemreli kadınlar
sporla zinde kalıyor   
Yunusemreli kadınlar
sporla zinde kalıyor   

TurguTlu Beledi-
yesi, kültür ve sanat ala-
nındaki faaliyetlerini
aralıksız sürdürüyor. Bu
kapsamda Turgutlu Bele-
diyesi tarafından Atatürk
Kültür Merkezi (AKM) bün-
yesinde çocuk ve yetişkin-

lere yönelik düzenlenen
resim bölümü Güzel Sa-
natlara Hazırlık Kursuna
kayıtlar başladı.   

Turgutluların kültür ve
sanat ile olan bağını güç-
lendirmek için çalışmala-
rına devam eden Turgutlu

Belediyesi, çocuk ve ye-
tişkinlere yönelik kurslar
düzenliyor.

Kültür ve Sosyal İşler
Müdürlüğüne bağlı AKM
bünyesinde açılacak
Güzel Sanatlara Hazırlık
Kursunda kara kalem, tek-
nik resim, manga ve aka-
demik resim eğitimleri
verilecek. Atatürk Kültür
Merkezi’nde gerçekleştiri-

lecek Güzel Sanatlara Ha-
zırlık Kursuna kayıtlar ise
başladı. Vatandaşlar, kurs
kayıtlarını Atatürk Kültür
Merkezi’nde yaptırabile-
cekler. Kurslar hakkında
detaylı bilgi AKM’den alı-
nabilir. 

Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın, “Tur-
gutlu Belediyesi olarak
her yaştan vatandaşımıza

kültürel ve sanatsal
alanda kendilerini gelişti-
rebilecekleri kurslar dü-
zenliyoruz. Bu kapsamda
alanında uzman eğitmen-
ler eşliğinde gerçekleşti-
receğimiz Güzel
Sanatlara Hazırlık Kur-
suna katılmak isteyen
hemşehrilerimizi Atatürk
Kültür Merkezimize davet
ediyoruz” dedi.  İHA

Turgutlu Belediyesinden güzel
sanatlara hazırlık kursu   
Turgutlu Belediyesinden güzel
sanatlara hazırlık kursu   
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alaŞEhİr Halk Eğitimi
Merkezi Müdürlüğü 'İlçe Hayat
Boyu Öğrenme Komisyonu'
toplantısı yapıldı.  

İlçedeki bir otelin toplantı
salonunda yapılan toplantıya
Alaşehir Belediye Başkanı
Ahmet Öküzcüoğlu, İlçe Milli
Eğitim Müdürü Hüseyin Güneş,
Halk Eğitim Müdürü Orhan
Aktaş ve ilgili kurumlar katıldı.
Toplantıda 2023-2024 eğitim
öğretim yılında yapılan çalışma-
lar slayt gösterim ile değerlen-
dirildi. 

Toplantıda 2023-2024 Eği-
tim Öğretim yılı değerlendir-

mesi ve 2024-2025 Eğitim –
Öğretim yılı planlaması yapıldı.    

Alaşehir Halk Eğitim Mer-
kezi Müdürü Orhan Aktaş,
"2023-2024 Eğitim – Öğretim
yılında Hayat Boyu Öğrenme
Genel Müdürlüğü kursları ola-
rak 75 alanda 622 kurs açıldı.
Bu kurslarda 3 bin 785 erkek,
6 bin 776 kadın olmak zere
toplamda 10 bin 565 kursiyer
eğitim gördü. 

Eğitim – öğretim yılı içeri-
sinde çılması istenen kursları
talepler doğrultusunda açtık.
Önümüzdeki yıl içinde gelen
talepler doğrultusunda kursları

açmaya devam edeceğiz. Bu
kursların açılması ve yürütül-
mesi aşamasında bize destek
veren sivil toplum örgütleri,
kamu kurum ve kuruluşlarına
teşekkür ediyorum." dedi.  

Alaşehir İlçe Milli Eğitim
Müdürü Hüseyin Güneş, "Halk
Eğitimi adı üzerinde bir eğitim
kurumdur. Vatandaşlarımızın
çalışma gücünü artırmak, ya-
şayış seviyesini yükseltmek,
milli ve insani meziyetlerini,
özle beceri ve yeteneklerini
değerlendirebilmek ve gelişti-
rebilmek amacıyla okul eğitimi
dışında veya yanında yapılan

eğitim ve öğretim çalışmasıdır.
İlçemiz Halk Eğitimi Müdürlü-
ğümüzde bu alanda çok güzel
çalışmalar yapmaktadır. Çalış-
malarda emeği geçen tüm ça-
lışanları kutluyorum.
Çalışmaların yürütülmesi için
destek veren tüm sivil  toplum
örgütlerine ve resmi kurumlara
teşekkür ediyorum." diye ko-
nuştu.  

“BElEDİYE OlaraK 
hEr TÜrlÜ DESTEĞİ

VErİYOruZ"  
Toplantıya katılan Alaşehir

Belediye Başkanı Ahmet Öküz-
cüoğu ise, "Belediye olarak bu

güne kadar tüm kurumlara ol-
duğu gibi Halk Eğitimi Müdür-
lüğü’ne de destek verdik.
Önümüzdeki yıl planlamasında
da belediye olarak personel ve
araç desteğimiz devam ede-
cektir. Açılacak kurslarda ilgili
tüm birimlerimiz araç, personel,
yer desteği vermeye hazırız."
ifadelerini kullandı. 

"YaŞlılara İnTErnET 
BanKaCılıĞı KurSu 

aÇılSın" 
Halk eğitim merkezi tara-

fından yaşlılara kolaylık sağla-
yacak bir kurs talebinde de
bulunan Alaşehir Belediye

Başkanı Ahmet Öküzcüoğlu,
"Bankamatikler önünde sık sık
gördüğümüz yaşlılar için inter-
net bankacılığını öğretebilecek
kurslar açılmasını öneriyorum.
Her banka önünde bankama-
tik başında yaşlılar, maaşını
çektirebilecek bir kişi arıyor.
Bu vatandaşlarımıza en azında
maaşını kendisinin çekebile-
ceği kadar bankamatik kullan-
masını öğretmek,
kullanabilecekler için de inter-
net bankacılığını öğretilmesi
yaşlı vatandaşlarımız için iyi
olacağı düşüncesindeyim."
dedi. İha

Hayat Boyu Öğrenme Komisyonu toplandı  

Saruhanlı Belediyesi ta-
rafından Azimli Mahallesi'nde
yapımına başlanan halı saha in-
şaatında sona yaklaşıldı. 

Saruhanlı Belediyesi tarafın-
dan, gençler ve çocuklar için
yapılan bu halı saha modern bir
spor alanı kazandırmayı hedef-
liyor.

Belediye Başkanı Ekrem
Cıllı, kısa bir süre içerisinde hiz-
mete açılması planlanan halı
sahanın mahalleye hayırlı olma-
sını dileyerek, “Çocuklarımız ve
gençlerimiz bu tür tesislerin en
güzelini hak ediyor. Onlar için
daha güzel eserleri inşa edece-

ğiz. Hayırlı olsun.” ifadelerini
kullandı.

Yakında tamamlanacak olan
bu spor tesisi, Azimli Mahalle-

si'nde gençlerin sosyal ve fizik-
sel gelişimine katkı sağlayacak
önemli bir mekan olarak hizmet
verecek. Belediye yetkilileri, sa-

hada son düzenlemelerin yapıl-
dığını ve açılış için tüm hazırlık-
ların titizlikle sürdürüldüğünü
belirtti. haber Merkezi 

Halı saha inşaatında sona doğru Halı saha inşaatında sona doğru 
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‘Gebelikte düzenli takip hayati önem taşıyor’

Gebelİkte doktorun dü-
zenli takibinin hayati önem ta-
şıdığını söyleyen Kadın
Hastalıkları ve Doğum Uzmanı
Opr. Dr. Nigar Allahverdiyeva,
“Doktorunuz sizi düzenli ola-
rak kontrol ettiğinde, sorunları
erken tespit edebilir ve müm-
kün olan en sağlıklı hamilelik
geçirmeniz için gerekli tedavi-
leri zamanında uygulayabilir.
Doğum öncesi kontrollerin za-
manında yapılmadığı gebelik-
lerde, bebeğin düşük doğum
ağırlığına sahip olma ihtimali-
nin üç kat artığı çalışmalarla
gösterilmiştir” dedi.  

Kadın Hastalıkları ve
Doğum Kliniği’nden Opr. Dr.
Nigar Allahverdiyeva gebelik
takibi hakkında bilgilendirdi.
Anne adaylarına uyarılarda bu-
lunan Opr. Dr. Nigar Allahver-
diyeva, “Hamile olduğunuzu

öğrendiğinizde, hayatınıza
yeni bir rutin eklenecek: dü-
zenli doğum öncesi kontroller.
Bu kontrollerin hepsinde ayrı
bir heyecan havası vardır. 

Bebeğinizin kalp atışlarını
ilk kez duyacak ve tahmini
doğum tarihinizi öğreneceksi-
niz.

Kontrollerde doktorunuz
sizin ve bebeğinizin sağlığını
takip edecek, beslenme ve
aktivite önerilerini verecek,
doğum sırasında sizi nelerin
beklediğini açıklayacak, yeni-
doğan bebeğinize nasıl baka-
cağınız ve onu nasıl
besleyeceğiniz konusunda
sizleri bilgilendirecektir” ifade-
lerini kullandı.  

“Gebelİkte kontrol 
önemlİ”

Sağlıklı bir gebelik için
takip aralıklarının gebelik haf-

talarına göre değişiklik göster-
diğinin altını çizen Opr. Dr. Al-
lahverdiyeva, şu bilgileri
paylaştı: 

“28. haftaya kadar ayda 1,
28-36. gebelik haftasında 2
haftada 1, 36 haftadan sonra
ise hafta 1 kontrollerinizin ya-
pılmasını öneriyoruz. Kontrol-
ler sırasında kilo ve
tansiyonunuz ölçülür, kan ve
idrar tahlilleriniz yapılır, ultra-
son muayenesi ile bebeğinizin
büyümesi ve amniyon sıvı
miktarı ölçülür. 

Gebelik sürecinde sizi ne
sıklıkla göreceğimize bireysel
sağlık durumunuza göre karar
veriyoruz. 

Hamile kalmadan önce
herhangi bir sağlık sorununuz
varsa veya hamileliğiniz sıra-
sında sorunlar ortaya çıkarsa
sizi daha sık aralıklarla gör-
mek isteyebilir, ayrıca sizin ve
bebeğinizin iyilik halini değer-
lendirmek için ek testlere ihti-
yacımız olabilir.” 

“35 yaş üStü 
Gebelerİn 

bebeklerİnde 
kromozomal 

HaStalık rİSkİ artar” 
Hangi riskli durumlarda

gebelik takiplerinin sıkı aralık-
larla yapıldığı konusuna deği-
nen Opr. Dr. Allahverdiyeva,
“35 yaş ve üstü gebelerin be-
beklerinde kromozomal hasta-
lık riski artar. 

Ayrıca, hamilelik sırasında
komplikasyon riskleri de daha
yüksektir. 

Önceden var olan sağlık
sorunları; diyabet veya yüksek
tansiyon geçmişiniz varsa;
astım, lupus, anemi veya obe-
zite gibi diğer sağlık sorunları-
nız varsa yakın takip gerekir. 

Hamilelik sırasında gelişen
tıbbi sorunlar da yakın takip
gerektirir. 

Bunlara preeklampsi veya
hamilelikle ilişkili yüksek tansi-
yon ve hamilelik sırasında or-
taya çıkan gebelik diyabeti de
dâhildir. 

Erken doğum riski, erken
doğum geçmişiniz varsa veya
erken doğum belirtileri göster-
meye başlarsanız, sizi daha
yakından takip etmek gerekir”
şeklinde konuştu.  

“İkİzlerİn yarıSı 
zamanından önce 

doğuyor” 
Çoğul gebeliklerin de

daha sık takiplerin gerektiği
özel gebelikler olduğuna dik-
kat çeken Opr. Dr. Allahverdi-
yeva, “Birçok ikiz gebeliklerin
takiplerinde ve doğumunda
sorun yaşanmasa da, çoğul
gebelikler ekstra ilgi ve özen
gerektirir. 

Tekil gebeliklerden farklı
olarak, daha fazla kilo alabile-
ceğiniz için, sizi tam olarak ne
kadar kilo almanız gerektiği,
hangi tür yiyecekleri yemeniz
gerektiği ve hangi takviyeleri
almanız gerektiği hakkında bil-
gilendireceğiz. 

Erken doğum, yani 37. haf-
tadan önce başlayan doğum,
ikiz gebeliklerde en büyük

sağlık endişemizdir.
Erken doğan bebeklerin,

miadında doğan bebeklere
göre sağlık sorunları ile karşı-
laşma riski daha yüksektir.
Tüm ikizlerin yaklaşık yarısı
miadından önce doğar. 

Bu yüzden sizinle erken
doğum belirtilerini gözden ge-
çirecek ve doğum öncesi ziya-
retleriniz sırasında erken
doğum belirtilerinin olup olma-
dığını takip edeceğiz” diye ko-
nuştu.  

“çoğul 
Gebelİklerde yükSek

tanSİyon, kanSızlık ve 
Gebelİk 

dİyabetİ rİSkİ 
yükSek” 

Çoğul gebeliklerde, tekil
gebeliklere kıyasla yüksek

tansiyon, kansızlık, gebelik di-
yabeti ve sezaryen olma riski
arttığının altını çizen Opr. Dr.
Allahverdiyeva, “Hem sizin
hem de bebeğinizin sağlığı
için doktorunuz tarafından
önerilen takip programına uy

manız önemlidir. 
Doktorunuz sizi düzenli

olarak kontrol ettiğinde, so-
runları erken tespit edebilir ve
mümkün olan en sağlıklı hami-
lelik geçirmeniz için gerekli te-
davileri zamanında
uygulayabilir. 

Doğum öncesi kontrollerin
zamanında yapılmadığı gebe-
liklerde, bebeğin düşük
doğum ağırlığına sahip olma
ihtimalinin üç kat artığı çalış-
malarla gösterilmiştir” diyerek
açıklamalarını sonlandırdı. İHa 

Egzama hastaları güneşten korunmalı
atopİk dermatitin (eg-

zama) genetik, çevresel ve im-
münolojik faktörlerle derinin
bariyer fonksiyonlarının bozul-
ması sonucu oluşan bir deri
hastalığı olduğunu belirten
Çocuk İmmünoloji ve Alerji Uz-
manı Dr. Nazan Tökmeci, “Sık-
lıkla çocuklarda görülmekle
birlikte, erişkin yaşlarda da gö-
rülebilmektedir. 

Bu hastaların şikâyetlerini
artıran aşırı sıcak, nem, tahriş
edici maddeler, kimyasallar,
alerjenler, enfeksiyonlardan ka-

çınmaları ve ciltlerini çok iyi
nemlendirilmeleri önemlidir”
dedi.   

Çocuk İmmünoloji ve
Alerji Uzmanı Dr. Nazan Tök-
meci, Atopik dermatit (egzema)
hastalarının yaz aylarında dik-
kat etmesi gerekenler hakkında
açıklamalarda bulundu. 

Egzama ile ilgili bilgi veren
Uzm. Dr. Tökmeci, “Atopik der-
matit (egzema) genetik, çevre-
sel ve immünolojik faktörlerle
derinin bariyer fonksiyonlarının
bozulması sonucu oluşan bir

deri hastalığıdır. 
Ciltte tekrarlayan kuruluk,

kaşıntı ve egzemalarla seyre-
der.

Sıklıkla çocuklarda görül-
mekle birlikte, erişkin yaşlarda
da görülebilmektedir.

Hastanın gece uykusunu,
okul başarısını, sosyal aktivite-
lerini ve yaşam kalitesini bozan
önemli bir sağlık sorunudur”
diye konuştu. 

“Sıcak Hava
kaşıntıların

artmaSına yol açar” 
Hastaların nelere dikkat et-

mesi gerektiğine değinen Uzm.
Dr. Tökmeci, “Bu hastaların şi-
kâyetlerini artıran aşırı sıcak,
nem, tahriş edici maddeler,
kimyasallar, alerjenler, enfeksi-
yonlardan kaçınmaları ve ciltle-
rini çok iyi nemlendirmeleri
önemlidir. 

Atopik dermatiti olan hasta-
larımızın şikâyetleri, sıcak yaz
aylarında güneş ışınlarının da
etkisi ile artmaktadır. 

Sıcak hava ciltte kuruluğa
sebep olarak kaşıntıların artma-

sına yol açar.
Bu hastalarda güneşten

korunmak ve cildi nemlendir-
mek çok önemlidir.

Güneşten korunmak için
hastalarımızın güneş ışığının
yoğun olduğu 10.00-16.00 sa-
atleri arasında dışarıya çıkma-
maları, mutlaka şapka ve
güneş gözlüğü kullanmaları,
uzun kollu açık renkli kıyafet-
leri tercih etmeleri önemlidir”
şeklinde konuştu. 

“Güneş kremİ 
kullanılmalı” 

Güneş kremi kullanmanın
önemine dikkat çeken Tök-
meci, “Hastaların dışarı çık-
madan 30 dakika önce 50
koruma faktörlü güneş kremi
kullanmaları ve sonrasında 2
saatte bir tekrar etmeleri gere-
kir. 

Denizin tuzlu, havuzun ise
klorlu suyu ciltte kuruluk ve
tahrişe sebep olabilir. 

Bu hastaların deniz veya
havuzdan çıktıktan hemen
sonra ılık suyla duş almaları,
lif, kese ve sabun kullanma-

maları, hipoalerjenik parfüm-
süz bir temizleyici kullanmaları
ve nemlendirici kremle ciltle-
rini nemlendirmeleri, cildin
nem dengesini korumak açı-
sından önemlidir” ifadelerini
kullandı. 

“Genİş kıyafetler 
tercİH edİlmelİ” 

Kıyafet konusuna da dik-
kat edilmesi gerektiğine vurgu
yapan Tökmeci, “Aşırı terleme
hastaların şikâyetlerini artırabi-
leceği için sentetik içerikli kı-

yafetler giymemeleri, yüzde
100 pamuklu, vücudu sıkma-
yan geniş kıyafetler tercih et-
meleri faydalıdır. 

Özellikle bol su içmek,
sağlıklı ve dengeli beslenmek,
lifli gıdalar, mevsiminde meyve
ve sebze tüketmek, fermente
gıdaları tercih etmek ve
Omega-3’den zengin beslen-
mek hastalarımızın cilt sağlığı
açısından da çok yararlı ola-
caktır” diyerek sözlerini ta-
mamladı. İHa

Ergenlere kural koymak için ailelere 7 altın kural
Hayatın belki de en kar-

maşık ve dinamik evrelerinden
biri olan ergenlik döneminde,
ebeveynlerin çocuklara koy-
mak istediği kurallar nokta-
sında dikkat edilmesi gereken
noktalara değinen Prof. Dr.
Dilek Şirvanlı Özen, “Ergenlerin
bağımsızlık arayışları ile ebe-
veynlerin rehberlik çabaları ara-
sında denge kurmak, zaman
zaman sancılı bir yolculuğa dö-
nüşebilir” dedi. Özen ayrıca bu
süreçte ebeveynlerin söyledik-
lerinin çocuklar tarafından farklı
şekilde algılanacağını hatırlata-
rak, konuşurken açık ve net
olunması gerektiğini söyledi.   

Ergenlik dönemi hem ço-
cuklar hem de aileler için zorlu
bir süreç olabiliyor. Bu süreçte
çocuklar, bağımsızlıklarını ka-
zanma yolunda önemli adımlar
atarken, ebeveynler de bu
geçiş döneminde rehberlik
yapma sorumluluğunu üstlenir-
ler.

Ancak, bu dönemde kural-
lar koymak ve bu kurallara
uyulmasını sağlamak, bazen
sanılandan daha zorlu olabilir.
Bu anlamda ergenlerle sağlıklı

ilişki kurabilmek adına Altınbaş
Üniversitesi ve APAM Psikolojik
Araştırma Merkezi Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Dilek Şirvanlı
Özen, özellikle ergenlik çağın-
daki çocuklara konulacak ku-
rallarla ilgili olarak dikkat
edilmesi gereken noktalara de-
ğindi. 

Prof. Dr. Özen, ergenlik
dönemindeki gençlerin, ebe-
veynlerinin söylediklerini çoğu
zaman farklı bir şekilde algıladı-
ğını belirterek, “Örneğin, ‘Ders-
lerine çalışmalısın, notların
önemli’ şeklinde bir uyarı, bir
ergen için ‘Sen yeterince başa-
rılı değilsin’ anlamına gelebilir.
Bu durum, gençlerin gelişimsel
süreçlerinden ve kimlik arayış-
larından kaynaklanır. Bu ne-
denle, ergenlerle iletişim
kurarken onların bakış açısını
anlamaya çalışmak ve söyle-
diklerinizin nasıl algılanabilece-
ğini düşünmek son derece
önemlidir” dedi. Prof. Dr. Özen,
ergenlerle konuşurken açık, net
ve pozitif bir dil kullanmanın,
onların söylediklerinizi daha
doğru anlamalarına yardımcı
olacağını vurguladı. 

Kural koyarken dikkat
edilmesi gereken en önemli
noktalardan birinin, bu kuralla-
rın uygulanabilir ve mantıklı ol-
ması gerektiğini söyleyen Prof.
Dr. Özen, ebeveynlerin ergenle-
rin hayatını çok fazla kontrol
etmek için katı kurallar koy-
maktan kaçınmaları gerektiğini
belirtti. Özen’e göre, örneğin,
“Saat 8’den sonra telefonunu
kullanma” gibi katı bir kural,
gençler tarafından mantıksız ve
haksız olarak algılanabilir.
Bunun yerine, “Akşam 10’dan
sonra telefonun kapalı olmalı ki
uyku düzenin bozulmasın” gibi
esnek ama net bir kural koy-
mak daha etkili olabilir. 

Ergenliğin, bireylerin
kendi kimliklerini bulma ve ba-
ğımsızlıklarını kazanma süreci
olduğunu belirten Özen, bu sü-
reçte gençlere güvenmek ve
onların fikirlerini dikkate almak
hem onların özgüvenini artırır
hem de aile içinde daha sağlıklı
bir iletişim kurulmasını sağlar.
Prof. Dr. Özen, kurallar koyar-
ken ergenin fikirlerini ve istekle-
rini dinlemenin ve bu
doğrultuda ortak bir çözüm

bulmanın önemli olduğunu
söyledi. 

Ergenlerle iletişimde açık
ve şeffaf olmak, güvenin teme-
lini oluşturur. Prof. Dr. Özen,
kuralların neden konulduğunu
ve bu kuralların hangi amaca
hizmet ettiğini açıklamanın,
gençlerin bu kurallara daha
fazla saygı duymasını sağlaya-
cağını belirterek, “Örneğin, ‘Eve
geç gelmemen senin güvenli-
ğin için önemli’ gibi açıklama-
lar, kuralların arkasındaki
mantığı anlamalarına yardımcı
olur” dedi. 

Ergenlerin kurallara uyma-
sını beklerken, ebeveynlerin de
bu kuralları tutarlı bir şekilde
uygulaması gerektiğini söyle-
yen Özen, “Tutarsızlık, genç-
lerde kafa karışıklığına ve
kurallara karşı saygısızlığa yol
açabilir. Aynı zamanda, adil
olmak da büyük önem taşır.
Kuralların her çocuk için eşit bir
şekilde uygulanması gerekiyor”
şeklinde konuştu.  

Ebeveynlerin davranışları-
nın, ergenlerin kurallara uyma
konusundaki tutumlarını doğru-
dan etkilediğini söyleyen Prof.

Dr. Özen, ebeveynlerin kendi
koydukları kurallara uyarak ço-
cuklarına örnek olmaları gerek-
tiğini belirtti. Özen, “Mesela,
‘Akşam yemeğinde telefon kul-
lanılmayacak’ kuralı koyduysa-
nız, siz de bu kurala uymalı ve
telefonu bir kenara bırakmalısı-
nız. Bu, gençlere kurallara
uyma konusunda pozitif bir
örnek oluşturur” dedi. 

Ergenlik dönemi, kurallar
ve sınırlar konusunda zorluklar
barındırsa da doğru bir iletişim
ve anlayışla bu süreci daha

sağlıklı bir şekilde atlatmak
mümkündür. Prof. Dr. Dilek Şir-
vanlı Özen, ebeveynlerin ergen-
lerle konuşurken onların bakış
açısını anlamaya çalışmaları,
mantıklı ve uygulanabilir kural-
lar koymaları, gençlere güven-
meleri ve onlara örnek olmaları
gerektiğini vurgulayarak,
"Unutmayalım ki, ergenlerle
sağlıklı bir ilişki kurmanın yolu,
onların dünyasına empatiyle
yaklaşmaktan ve onlara destek
olmaktan geçer” diyerek sözle-
rini sonlandırdı. İHa   
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ManiSa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in ilk
haftasında deplasmanda U.O. İstanbulspor’a
konuk oluyor. Siyah-beyazlılar, İstanbul dep-
lasmanından 3 puanla dönerek sezona galibi-
yetle başlamak istiyor.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in
1. Haftasında deplasmanda Uğur Okulları İs-
tanbulspor’a konuk olacak. 10 Ağustos Cu-
martesi (Bugün) Esenyurt Necmi Kadıoğlu
Stadı’nda oynanacak mücadele saat 19.15’te
başlayacak. Siyah-beyazlılar İstanbul deplas-
manından 3 puanla ayrılarak 2024-2025 se-
zonuna galibiyetle başlamak istiyor.
KARŞILAŞMAYI ÖMER FARUK GÜLDİBİ YÖNETECEK

Manisa Futbol Kulübü ile U.O. İstanbuls-
por arasında oynanacak mücadeleyi hakem
Ömer Faruk Güldibi yönetecek. Karşılaş-
mada Güldibi’nin yardımcılıklarını Sabri Öğe
ve Onur Gülter yapacak. Maçın dördüncü
hakemi ise Davut Dakul Çelik.

Manisa FK sezonu 3 puanla açmak istiyor!Manisa FK sezonu 3 puanla açmak istiyor!

19.15
STAT

Necmi Kadıoğlu Stadı

HAKEM
Ö. Faruk GÜLDİBİ

10 Ağustos Cumartesi

ManiSa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in ilk hafta-
sında deplasmanda karşılaşacağı U.O. İstanbulspor
maçının hazırlıklarını tamamladı.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in ilk hafta-
sında 10 Ağustos Cumartesi akşamı saat 19.15’te
Esenyurt Necmi Kadıoğlu Stadı’nda Uğur Okulları İs-
tanbulspor’a konuk olacak. Manisa FK, mücadelenin
hazırlıklarını Teknik Direktörü Çağdaş Çavuş yöneti-
minde gerçekleşen ter antrenmanıyla noktaladı. Siyah-
beyazlılar daha sonra İstanbul’a hareket etti.

Manisa ekibinde 
hazırlıklar tamam

ManiSa Futbol Kulübü, aka-
demisinden yetişen, U16 ve U17
Milli Takımlarında da forma giyen
15 yaşındaki genç futbolcu Ada
İbik ile 3 yıllık profesyonel söz-
leşme imzaladı.

Manisa Futbol Kulübü, aka-
demisinden yetişen ve U17 Milli
Takımında da forma giyen 2008
doğumlu savunma oyuncusu
Ada İbik ile 3 yıllık profesyonel
sözleşme imzaladı. İmza töre-
ninde konuşan genç futbolcu
Ada, “Akademisinde futbol oy-
nadığım Manisa Futbol Kulü-
bü’nde profesyonel kariyerime
de adım atmak benim için tarif

edilemez bir duygu. Hayalini kur-
duğum yerde olmaktan dolayı
çok mutluyum. Bana inanan, gü-
venen hocalarıma ve başkanı-
mıza çok teşekkür ediyorum.
Çok çalışıp Manisa Futbol Kulü-
bümüze katkı sağlamak istiyo-
rum” dedi.
GENÇ FUTBOLCU ADA İBİK KİMDİR?

Manisa FK Akademi takımın-
dan yetişen ve profesyonel söz-
leşme imzalanan Ada İbik, 3
Kasım 2008 yılında Manisa Sarı-
göllü bir ailenin çocuğu olarak
dünyaya geldi. Futbola Sarıgöl
Belediyespor’da başlayan ve
daha sonra Manisa Futbol Ku-

lübü Akademisine transfer olan
Ada, U16 ve U17 Milli Takımları-
nın da formalarını giydi. Manisa
FK Akdemisinin yetiştirdiği genç

yetenekler arasına adını yazdıran
Ada İbik, savunmada stoper ve
sol bek mevkilerinde görev alı-
yor. 

Siyah-beyazlılarda Ada İbik
A takıma çıktı

Türkiye Geleneksel Spor Dalları Federasyonu Atlı
okçuluk Türkiye şampiyonası müsabakaları çerçeve-
sinde Kaan Aykan Bandırma’da Memlük Atlı Spor Ku-
lübünde düzenlenen müsabakada Manisa’yı temsil etti.

Türkiye Geleneksel Spor Dalları Federasyonu Atlı
okçuluk Türkiye şampiyonası müsabakaları çerçeve-
sinde Manisa Merkez ilçeden katılan tek sporcu Ilgar
Kaan Aykan gençler kategorisinde ilk aşamanın ardın-
dan 2. Aşamada geçtiğimiz hafta sonu Bandırma’da
Memlük Atlı Spor Kulübünde düzenlenen müsabakada
Manisa’yı temsil etti. 

Manisa merkez ilçede den ilk ve tek katılımcı olan
sporcu ilk defa katıldığı turnuvada Manisa’yı temsil et-
menin mutluluğunu yaşadığını fakat Manisa da Atlı ok-
çuluk ile ilgili turnuva çalışmalarını sadece kendi
imkanları ile yaptıklarını ve bir sonraki yılda daha başa-
rılı olmaya çalışacağını ifade etti. 

TGSDF tarafından düzenlenen organizasyon da ilk
10’a giren sporcular bir sonraki yıl için milli takım kam-
pına çağırılıyor. Ilgar Kaan hedefinin Manisa’yı milli
takım düzeyinde temsil etmek olduğunu belirtti.

Kaan Aykan Atlı okçuluk 
dalında Manisa’yı temsil etti 

Şehzadeler Belediyesi
Gençlik ve Spor Kulübü, ilçede
sporun yaygınlaştırılması ve her
yaştan bireyin sporla buluşması
amacıyla tüm branşlarını aktif
hale getirdi. Birçok branşta spor
dallarında faaliyet gösteren
Şehzadeler Belediyesi Gençlik
ve Spor Kulübü, Kadınlar Voley-
bol takımı faaliyete başladı.
Şehzadeler Belediye’nin kadın
başkanı Gülşah Durbay, kadın-
ların ve kız çocuklarının spora
katılımını teşvik etmek amacıyla
özellikle bu gruplara yönelik
spor dallarının açılmasına önce-
lik verdi. Kadın voleybol takımı,
kadın futbol takımı ve badmin-
ton takımı, bu hedef doğrultu-
sunda kuruldu. Kulüp yönetimi,
genç kızların sporla büyümele-
rini ve kendilerini bu alanlarda
geliştirmelerini sağlamak için
tüm imkânlarını seferber etti.

2014 ile 2006 yılları arasında
doğmuş sporculardan oluşan
Kadın Voleybol branşındaki ta-
kımındaki sporcuların tamamı
kulüp bünyesinde yetişecek ve

Midi Kızlar, Küçük Kızlar, Yıldız
Kızlar ve Genç Kızlar olmak
üzere dört farklı kategoride mü-
sabakalara katılacaktır. 

MÜSABAKALAR EKİM-KASIM
AYLARINDA BAŞLIYOR

Şehzadeler Belediye Spor
Kulübü’nün kadın voleybol ta-
kımı başta olmak üzere tüm ta-
kımlar, Ekim-Kasım aylarında
başlayacak olan müsabaka-
larda sahaya çıkacak. Takımlar,
hazırlıklarını yoğun bir şekilde

sürdürürken, kulüp yönetimi
sporcuların ihtiyaç duyduğu her
türlü malzeme ve desteği sağla-
maya devam ediyor. 

ALTYAPIYA BÜYÜK 
ÖNEM VERİYORUZ

Gençlik ve Spor Kulübü
Başkanı Gökay Budak, konuya
ilişkin yaptığı açıklamada şunları
söyledi: “Şehzadeler Belediye
Spor Kulübü olarak, altyapımıza
büyük önem veriyoruz. Kadınla-
rımızın ve genç kızlarımızın

sporla buluşmasını, onları bu
alanlarda başarılı bireyler olarak
yetiştirmeyi hedefliyoruz. Kulü-
bümüzün kurduğu takımlar,
hem bölgemizde hem de ulusal
düzeyde önemli başarılara imza
atacak potansiyele sahip. Tüm
sporcularımıza ve teknik ekibi-
mize güvenimiz tam. Müsaba-
kalarda başarılar elde etmek
için var gücümüzle çalışıyoruz
ve bu yolda hiçbir fedakârlıktan
kaçınmıyoruz” Spor Servisi

Şehzadeler’de tüm branşlar aktif
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